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ACTA - COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA
CLIMÀTICA

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA,
EMERGÈNCIA CLIMÀTICA DEL DIA 12 DE NOVEMBRE DE 2020

A la Sala de Premsa, 2n pis de l'edifici de l'Antiga Fàbrica de Tabacs de la ciutat de
València, sent les onze hores i deu minuts, del dia 12 de novembre de 2020, davall la presidència
del Sr. Sergi Campillo Fernández, es reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa
d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica, amb la assistència dels components d'esta,  la Sra.
Elisa Valía Cotanda, el Sr. Alejandro Ramón Álvarez, la Sra. Gloria Tello Company en
substitució del Sr. Giuseppe Grezzi, el Sr. Emiliano García Domene, la Sra. Julia Climent
Monzó, el Sr. Carlos Mundina Gómez, la Sra. Rocío Gil Uncio i el Sr. Vicente Montañez
Valenzuela (telemàticament), i actua com a Secretari, per delegació del Secretari General i del
Ple, el Sr. José Vicente Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-56194-2020-000011-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa autoritzar la participació a distància en la sessió de la Comissió d'Ecologia Urbana,
Emergència Climàtica de data 12 de novembre de 2020.

"ANTECEDENTS

A la vista de la crisi sanitària provocada per la pandèmia del COVID-19, l'Ajuntament de
València va adoptar les mesures necessàries, a través del Servici de Tecnologies de la Informació
i Comunicació, per a poder participar a distància en les sessions, els membres dels òrgans
col·legiats de l'Ajuntament, a través del sistema de videoconferència Lifesize.

En data 21 de juny de 2020, va acabar l'estat d'alarma decretat per primera vegada pel
Decret 463/2020 de 14 de març, i prorrogat fins a sis ocasions per decisió del Ple del Congrés
dels Diputats.

En data 25 d'octubre, per Reial decret 926/2020, es declara (de nou) l'estat d'alarma amb la
finalitat de contenir la propagació d'infeccions causades pel SARS-CoV-2.

En data 03 de novembre de 2020 la Secretaria General i del Ple remet Nota Interior, en la
qual s'establix que ha d'entendre's aplicable l'article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, que fa
referència a les sessions de manera telemàtica en situacions de "força major, de greu risc
col·lectiu o catàstrofes públiques" que de forma més àmplia i flexible que el Reglament Orgànic
del Ple contempla la possibilitat de celebrar sessions a distància.

Per altra banda, el Reglament orgànic del Ple recull la participació a distància per mitjans
electrònics. S'exclouen els mitjans telefònics i de correu electrònic per a no oferir la suficient
seguretat jurídica, atés que aquesta seguretat és l'element bàsic i nuclear de l'autorització. El
Servei de Tecnologies de la Informació i Comunicació establirà el mitjà electrònic que assegure
la identitat dels regidors, el contingut de les seues manifestacions, el moment en què aquestes es
produïsquen i la interactivitat i intercomunicació amb els membres del ple en temps real, així
com la disponibilitat del mitjà durant la sessió.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. L'article 47 del Reglament orgànic del Ple estableix que el Ple de l'Ajuntament
celebra les seues sessions de forma presencial, però que, no obstant això, podrà autoritzar la
participació a distància en una o diverses sessions als qui el sol·licite per causa degudament
justificada. Així mateix, assenyala que s'han de poder complir les condicions de seguretat jurídica
regulades en l'article 17 de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de règim jurídic del sector públic.

L'article 90.3 del mateix Reglament Orgànic disposa que les Comissions del Ple es
regeixen quant a la seua organització i funcionament pel propi Reglament i subsidiàriament per
les mateixes que regulen el Ple.

SEGON. El nou apartat 3 de l'article 46 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les
Bases del Règim Local, introduït per la Disposició final segona del Reial decret-llei 11/2020, de
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31 de març, estableix que en tot cas, quan concórreguen situacions excepcionals de força major,
de greu risc col·lectiu, o catàstrofes públiques que impedisquen o dificulten de manera
desproporcionada el normal funcionament del règim presencial de les sessions dels òrgans
col·legiats de les Entitats Locals, aquests podran, celebrar sessions i adoptar acords a distància
per mitjans electrònics i telemàtics.

TERCER. Nota informativa HN 408/20, de la Direcció General de l'Administració Local
de la Generalitat, que ha d'entendre's aplicable l'article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, que fa
referència a les sessions de manera telemàtica en situacions de "força major, de greu risc
col·lectiu o catàstrofes públiques" que de forma més àmplia i flexible que el Reglament Orgànic
del Ple contempla la possibilitat de celebrar sessions a distància.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de dret, es formula la següent proposta
d'acord:

Únic. Autoritzar la participació a distància en la sessió de la Comissió d'Ecologia Urbana,
Emergència Climàtica, de data 12-11-2020 dels membres que ho sol·liciten."

VOTACIÓ

La Comissió per unanimitat aprova la proposta de autorització de participació a distancia
en aquesta Comissió a tots el grups polítics que la sol·liciten.

ACORD

"Autoritzar la participació a distància en la la sessió de la Comissió d'Ecologia Urbana i
Emergència Climàtica, de data 12 de novembre de 2020 al Sr. Vicente Montañez Valenzuela."

2 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l'acta de la Sessió anterior de data 22 d'octubre de 2020.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 22 d’octubre de 2020, prèviament distribuïda amb la
convocatòria. No havent-hi cap observació, va quedar aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit
en l'article 91 del ROF.

3 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-04001-2020-000769-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE JARDINERIA SOSTENIBLE. Autoritzar l'afecció de les palmeres monumentals
en la parcel·la de propietat municipal situada entre els carrers Ángel de Villena, Bomber Ramón
Duart, Antonio Ferrandis (actor) i unes altres, com a conseqüència de la construcció i
explotació d'un pavelló esportiu multiusos.

VOTACIÓ
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Se somet a votació i s'acorda aprovar la proposta d'acord per majoria de vuit vots a favor
del Sr. Sergi Campillo Fernández (Compromís), de la Sra. Elisa Valía Cotanda (Socialista), del
Sr. Alejandro Ramón Álvarez (Compromis), de la Sra. Gloria Tello Company en substitució del
Sr. Giuseppe Grezzi (Compromís), del Sr. Emiliano García Domene (Socialista), de la Sra. Julia
Climent Monzó (Popular), del Sr. Carlos Luis Mundina Gómez (Popular) i de la Sra. Mª. del
Rocío Gil Uncio (Ciutadans) i l'abstenció del Sr. Vicente Montáñez Valenzuela (VOX).

ACORD

"ANTECEDENTES DE HECHO

PRIMERO.- Mediante Acuerdo de la Junta de Gobierno de fecha 19 de junio de 2020
(expte.- 05301-2018-000011-00) se adjudicó a la mercantil LICAMPA 1617, S.L., la concesión
administrativa de carácter demanial para la construcción y explotación de un pabellón deportivo
multiusos con un aforo máximo de 18.600 espectadores e instalaciones anexas, en subsuelo y en
superficie, en la parcela propiedad municipal sita entre las calles Ángel de Villena, Bombero
Ramón Duart, Antonio Ferrandis (actor) y otras.

Asimismo se estableció en dicho acuerdo que la concesionaria asumía frente al
Ayuntamiento de València la obligación de obtener, previamente y a su costa, cuantas licencias,
autorizaciones y títulos habilitantes de otro tipo que requiera la construcción de los edificios que
tiene obligación de ejecutar, así como para la apertura y uso de los edificios que componen el
Pabellón Multiusos y aparcamiento, en los términos que son definidos por el pliego de
condiciones.

SEGUNDO.- Posteriormente la mercantil LICAMPA 1617 S.L., presenta instancia en
fecha 19 de octubre de 2020 en el Servicio de Obras de Infraestructura (expte.-
03301-2020-11-00) aportando proyecto refundido de acondicionamiento de infraestructuras en
entorno de la parcela del futuro Edificio Multiusos Arena, en la calle Actor Antonio Ferrandis
desde esquina con prolongación calle Pintor Gassent peatonal de València.

TERCERO.- En fecha 20 de octubre de 2020 se emite informe por el Servicio de Obras de
Infraestructura que dispone, entre otros: "que tal y como se indica en el informe del Servicio de
Jardinería Sostenible de fecha 13 de octubre de 2020, no podrán ejecutarse obras en el radio de
afección de los ejemplares catalogados como monumentales, hasta que se obtenga la preceptiva
autorización administrativa en los términos establecidos en la Ley 4/2006, de 19 de mayo, de la
Generalitat Valenciana, de Patrimonio Arbóreo Monumental de la Comunitat Valenciana, que
será tramitada por dicho Servicio".

CUARTO.- En fecha 23 de octubre de 2020 se dicta Acuerdo de la Junta de Gobierno
Local por el que se aprueba, entre otros extremos, técnicamente el proyecto denominado
"Proyecto refundido de acondicionamiento de infraestructuras en el entorno de la parcela del
futuro edificio multiusos Arena, en C/ Actor Antonio Ferrandis desde esquina con C/ Bombero
Ramón Duart hasta esquina con prolongación C/ Pintor Gassent peatonal de València",
presentado el 19 de octubre de 2020.
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Asimismo se establece que durante la ejecución de las obras se deberán tener en cuenta las
consideraciones establecidas en los informes municipales referenciados en el informe técnico del
Servicio de Obras de Infraestructuras de fecha 20 de octubre de 2020, que se relacionan y de los
que se dará traslado junto a la notificación del presente acuerdo, figurando entre otros Servicios,
al Servicio de Jardinería Sostenible.

FUNDAMENTOS DE DERECHO 

I. El artículo 25.2 de la Ley 7/85 de 2 de abril de Bases del Régimen Local dispone: "El
Municipio ejercerá en todo caso como competencias propias, en los términos de la legislación del
Estado y de las Comunidades Autónomas, en las siguientes materias:

a)  Urbanismo: planeamiento, gestión, ejecución y disciplina urbanística. Protección y
gestión del Patrimonio histórico. Promoción y gestión de la vivienda de protección pública con
criterios de sostenibilidad financiera. Conservación y rehabilitación de la edificación.

b)  Medio ambiente urbano: en particular, parques y jardines públicos, gestión de los
residuos sólidos urbanos y protección contra la contaminación acústica, lumínica y atmosférica
en las zonas urbanas."

II. De conformidad con el artículo 84 de la mencionada norma: "1. Las Entidades locales
podrán intervenir la actividad de los ciudadanos a través de los siguientes medios:

a) Ordenanzas y bandos.

b) Sometimiento a previa licencia y otros actos de control preventivo. No obstante, cuando
se trate del acceso y ejercicio de actividades de servicios incluidas en el ámbito de aplicación de
la Ley 17/2009, de 23 de noviembre, sobre el libre acceso a las actividades de servicios y su
ejercicio, se estará a lo dispuesto en la misma.

c) Sometimiento a comunicación previa o a declaración responsable, de conformidad con
lo establecido en el artículo 71 bis de la Ley 30/1992, de 26 de noviembre, de Régimen Jurídico
de las Administraciones Públicas y del Procedimiento Administrativo Común.

d)  Sometimiento a control posterior al inicio de la actividad, a efectos de verificar el
cumplimiento de la normativa reguladora de la misma.

e)  Órdenes individuales constitutivas de mandato para la ejecución de un acto o la
prohibición del mismo.

2. La actividad de intervención de las Entidades locales se ajustará, en todo caso, a los
principios de igualdad de trato, necesidad y proporcionalidad con el objetivo que se persigue.

3. Las licencias o autorizaciones otorgadas por otras Administraciones Públicas no eximen
a sus titulares de obtener las correspondientes licencias de las Entidades locales, respetándose en
todo caso lo dispuesto en las correspondientes leyes sectoriales."
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III. La Norma 6.2.2 del Catálogo Estructural de Bienes y Espacios Protegidos de naturaleza
urbana de la Ciudad de València, de fecha 20 de febrero de 2015, establece los diferentes niveles
de protección de árboles, palmeras y conjuntos arbóreos monumentales y singulares de interés
local.

IV. El artículo 11 de la Ley 4/2006, de 19 de mayo, de la Generalitat, de Patrimonio
Arbóreo Monumental de la Comunitat Valenciana dispone:

"1. Las acciones descritas en el artículo anterior podrán ejercitarse excepcionalmente,
previa obtención de la autorización de la administración competente, motivada en una o más de
las siguientes razones:

- Para la conservación del ejemplar o para garantizar el desarrollo de actividades científicas
o educativas.

- Para evitar daños a la salud o seguridad de las personas.

2. También se somete a la necesidad de obtener autorización administrativa el desarrollo de
movimientos de tierras, obras físicas en el exterior de edificios o en el subsuelo, cuando se sitúen
a la distancia que reglamentariamente se determine, y en todo caso en un radio de hasta 10
metros a partir del límite de la copa del árbol; la concesión de licencias de obras no exime de la
obligación de obtención de la autorización administrativa aquí citada.

3. Excepcionalmente se podrá acordar para casos concretos motivados por un
extraordinario interés o utilidad pública, la concesión de autorizaciones para el ejercicio de
conductas descritas en el artículo 10 no motivadas por las razones del párrafo 1 del presente
artículo.

4. El conseller competente en medio ambiente autorizará las excepciones previstas en los
párrafos anteriores que afecten a árboles situados en suelo no urbanizable, mientras que mediante
acuerdo plenario del respectivo ayuntamiento se aprobarán las excepciones referidas a ejemplares
radicados en suelo urbano y urbanizable."

V. El artículo 123.1.p) de la Ley 7/85 de 2 de abril dispone que corresponde al Pleno las
demás atribuciones que expresamente le confieran las leyes.

La Ley 4/2006, de 19 de mayo, de la Generalitat, de Patrimonio Arbóreo Monumental de la
Comunitat Valenciana establece en su artículo 11.4 entre otros extremos que corresponde al
Pleno las excepciones del apartado 2 del artículo 11, de aquellos ejemplares radicados en suelo
urbano y urbanizable.

VI. La Ordenanza Municipal de Parques y Jardines de la ciudad de València (BOP de
València de fecha 10/06/2003) en sus artículos 8 y 26 prevé, respectivamente, que durante el
desarrollo de las obras o implantación de instalaciones que afecten a los espacios verdes se
adoptarán las medidas necesarias para evitar dañar o deteriorar las plantas y resto de elementos; y
que, con carácter general, no se permitirán, entre otros actos, dañar o eliminar el sistema radicular
de los árboles, en todo o en parte, excepto en los casos que expresamente se autoricen.
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De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNICO.- Autorizar la excepción prevista en el artículo 11.2 de la Ley 4/2006, de 19 de
mayo de la Generalitat, de Patrimonio Arbóreo Monumental de la Comunitat Valenciana, en
orden al desarrollo de obras físicas en el subsuelo y superficie en la parcela de propiedad
municipal sita entre las calles Ángel de Villena, Bombero Ramón Duart, y Antonio Ferrandis
(actor) y otras, de la ciudad de València, afectando a unidades ajardinadas y ejemplares arbóreos,
siempre y cuando se cumplan escrupulosamente las Ordenanzas Municipales de Parques y
Jardines de la Ciudad de Valencia, aprobadas por Acuerdo Plenario de fecha 29 de noviembre de
2002 y publicadas en el B.O.P. el 10 de junio de 2003, atendiendo de modo particular y singular
los siguientes puntos:

1) Vista la planimetría presentada, e identificados los elementos, vegetación, red de riego,
etc., que pueden verse afectados por las obras, la traza y espacio de servidumbre, éstas no serán
susceptibles de modificación o ampliación -salvo casos excepcionales y previo conocimiento y
autorización expresa de este Servicio. Las zonas propuestas son reflejadas específicamente en
planimetría y se sitúan en unidad ajardinada o adyacentes a la misma.

2) Deberá notificarse a este Servicio, la fecha de inicio de las obras, con una antelación
mínima de 48 horas.

3) Las zonas propuestas afectan a platabandas ajardinadas por lo que deberá respetarse
obligatoriamente, una distancia mínima de seguridad hasta el pie de los ejemplares arbóreos más
próximos de 4 metros.

4) La presencia en las platabandas viarias de la Avda. Actor Antonio Ferrandis de
ejemplares de Phoenix dactylifera L., catalogadas como palmeras monumentales implica
inexcusablemente tener presente lo dictaminado por la Ley 4/2006, de 19 de mayo, de la
Generalitat Valenciana, de Patrimonio Arbóreo Monumental de la Comunitat Valenciana, que
resulta de aplicación a todos los árboles y palmeras monumentales que radiquen en el territorio
de la Comunitat.

A.- La protección, conservación, difusión, fomento, investigación y acrecentamiento del
patrimonio arbóreo monumental de la Comunitat Valenciana se regula en la referida Ley, en su
artículo 4, declarando protegidos genéricamente, sin necesidad de resolución singularizada, los
ejemplares de las distintas especies de la familia Palmae que superen los 12 m de estípite con
excepción de Washingtonia robusta H.A.Wendland cuyo umbral se establece en 18 m. En el
artículo 5 señala que serán protegidos, igualmente, los ejemplares que sean declarados
monumentales o singulares por parte de la Generalitat; y, asimismo, en el artículo 6, se faculta,
adicionalmente, a los Ayuntamientos, mediante acuerdo del pleno, para declarar árboles
monumentales de interés local los ejemplares que destaquen en el ámbito local, por sus
características de tipo biológico, paisajístico, histórico, cultural o social, y que se hagan
merecedores de medidas de protección y conservación.

B.- Por su parte, el artículo 10, prohíbe expresamente, con carácter general, dañar, mutilar,
deteriorar, arrancar o dar muerte de los árboles protegidos, así como modificar física o
químicamente el entorno de modo que se produzcan daños a los ejemplares; y, en su artículo 11,
regula las excepciones a dichas prohibiciones previa obtención de la autorización de la
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administración competente. Además, en el apartado 2 del indicado artículo 11, también somete a
la necesidad de obtener autorización administrativa el desarrollo de movimientos de tierras, obras
físicas en el exterior de edificios o en el subsuelo, cuando se sitúen, en todo caso, en un radio de
hasta 10 metros a partir de la copa del árbol (esto es la proyección de su área de goteo). Por
último, en los apartados 3 y 4, establece que, excepcionalmente, se podrá acordar, para casos
concretos motivados por un extraordinario interés o utilidad pública, la concesión de
autorizaciones para el ejercicio de conductas prohibidas en el artículo 10; y que la aprobación se
realizará mediante acuerdo plenario del respectivo ayuntamiento cuando se refieran a ejemplares
radicados en suelo urbano y urbanizable.

C.- Los artículos 8 y 26 de la Ordenanza Municipal de Parques y Jardines de la ciudad de
València (BOP de València de fecha 10/06/2003), se prevé, respectivamente, que durante el
desarrollo de las obras o implantación de instalaciones que afecten a los espacios verdes se
adoptarán las medidas necesarias para evitar dañar o deteriorar las plantas y resto de elementos; y
que, con carácter general, no se permitirán, entre otros actos, dañar o eliminar el sistema radicular
de los árboles, en todo o en parte, excepto en los casos que expresamente se autoricen.

D.- Por tanto, en base a lo anterior, revisada, inspeccionada la zona y comprobado lo
indicado en la planimetría aportada, se constata que las obras de referencia interfieren en el área
de protección de las palmeras monumentales, que exige la meritada Ley 4/2006. Ahora bien,
dado que se indica claramente en la documentación aportada un área de protección específica e
individual para cada ejemplar monumental de 2,5 m de radio, se estima que la afección máxima
al sistema radicular de cada uno no supera el 10%, lo cual se considera técnica y
agronómicamente aceptable, bajo la premisa del mínimo impacto posible y permitiría al
individuo no manifestar desequilibrios o fisiopatía alguna por estas actuaciones. Así pues, se
deberá cumplir escrupulosamente el área de protección indicada para cada ejemplar, no pudiendo
aceptarse modificación restrictiva alguna de la misma y debiendo extremar cuantas medidas
físicas de protección (vallados, mallazos, etc.) se consideren oportunos en aras a salvaguardar lo
indicado, así como no efectuar vertidos; siendo, además, recomendable atender lo dispuesto en la
NTJ 03E sobre "Protección de los elementos vegetales en los trabajos de construcción", de junio
de 2005, así como en la NTJ 03S sobre "Sustentación artificial y protección del arbolado", de
noviembre de 1999.

5) Finalizada la ejecución de las obras, toda la vegetación arbustiva y herbácea afectada
por las mismas se repondrá en idénticas condiciones y será del tamaño, características y especie
que se determine al finalizar las mismas (o, en caso contrario, será compensado con otras
especies y unidades distintas cuyo valor final sea idéntico a los individuos originales).

6) Los pavimentos afectados se repondrán con idénticos materiales, cuidando
particularmente no sólo el acabado superficial y/o capa de rodadura, sino y también, la metódica
ejecución de la sub-base pertinente.

7) Las raíces de los árboles existentes que se vean afectadas y cuyo diámetro sea superior a
3 cm., se cortarán limpiamente y se tratarán con un producto fungicida, teniendo en cuenta que
toda raíz mayor de 10 cm. deberá obligatoriamente ser respetada, ya que supone elemento básico
de anclaje del árbol en cuestión.
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8) En el caso de zanjas, u obras auxiliares, debe tenerse presente que el suelo,
especialmente sus horizontes superficiales (tierra vegetal), es un frágil y valioso elemento del
medio, es el sustrato contenedor de minerales y elementos orgánicos y biológicos sobre el que se
asientan las plantas, por tantoun recurso ambiental básico; siendo la conservación de esta tierra
vegetal, mediante el decapado y acopio, para su posterior reutilización en las labores de
reconstrucción un objetivo primordial en orden a la minimización del impacto sobre los diversos
componentes ambientales. Así, las tierras extraídas en la excavaciónse depositarán en
contenedores expresamente preparados para ello, separando los primeros 25 cm. del suelo del
resto, efectuando posteriormente el relleno en la misma disposición y evitando en cualquier caso
la contaminaciónde substratos o pavimentos fuera de la zona del zanjado, debiéndose tomar la
precaución de colocar geotextiles o toldos a tal fin.

9) Se evacuarán todos los restos producidos, una vez finalizada la obra solicitada.

10) Todos los elementos de riego existentes y la parte eléctrica que les sea inherente, caso
de que fueran afectados, se repondrán en un plazo máximo de 24 horas.

11) Se atenderá en todo momento las indicaciones de los técnicos municipales y del
servicio de inspección, en la realización de los trabajos, referentes a los elementos que forman
parte de la estructura del jardín, del arbolado de alineación, etc.

12) Cualquier modificación que fuese imprescindible para la obra implicará igual
reciprocidad en las condiciones anteriores y deberá realizarse bajo la supervisión del Servicio de
Jardinería.

13) El peticionario adoptará, inexcusablemente, las medidas necesarias, que en cada caso
marque este Servicio, para la protección de árboles y demás elementos del jardín y, en todo caso,
se seguirán las recomendaciones contenidas en la Norma Tecnológica de Jardinería NTJ03E,
"Protección de los elementos vegetales en los trabajos de construcción". Así mismo, el
peticionario tomará todas las medidas de seguridad oportunas para la salvaguarda física del
transeúnte, siendo responsabilidad suya el incumplimiento de lo anterior, con el perjuicio que
ello pueda ocasionar.

14) Las unidades ajardinadas comprenden siempre los viales interiores y perimetrales del
mismo -si existen-así como obviamente los parterres, platabandas   y sub-unidades destinadas a
la plantación vegetal, y no se podrán tomar como zona de acopio, depósito o almacenaje de
ningún tipo, ni aparcamiento de vehículos, maquinaria, contenedores, etc.; en este sentido, cabe
explicitar que la zona de obras incluye el espacio de servidumbre, debiendo por tanto estar
perfectamente vallado mediante elementos autosustentables, que no precisen anclaje o fijación al
terreno.   Así pues, se prohíbe la estancia, siquiera temporal, de cualquier vehículo o maquinaria
en el espacio global restante conceptuado como jardín. Igualmente, cualquier acopio de
materiales, depósito de herramientas, maquinaria ligera, se situará en áreas ajenas al mismo,
considerándose a estos efectos el alcorque, individual, igualmente zona o unidad ajardinada,
tomando el acotamiento de las obras el estricto ceñido de la propia más su traza de servidumbre.

15) El incumplimiento de alguna de las condiciones anteriores supondrá la inmediata
paralización     de las     obras,     en     tanto     en     cuanto no     se     subsanen las     deficiencias
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detectadas. Señalar además, que la alteración tergiversación, desatención, etc. de los puntos
anteriores son infracciones objeto de sanción en aplicación de las vigentes Ordenanzas de
Parques y Jardines (artículo 38 al 45 inclusive) así como "la exigencia al infractor de la
reposición a su estado originario o indemnización por el daño o perjuicio ocasionado a los bienes
municipales" (art. 46, Capítulo III).

16) Los organizadores deberán depositar en la Caja Municipal una fianza de QUINCE MIL
EUROS (15.000 €) en concepto de posibles daños a la propiedad municipal. Excepto si existiese
una fianza general que garantizase las obligaciones exigibles a las obras de apertura de calas,
catas y zanjas, superior a la arriba indicada. Debiendo, por tanto, entenderse que la misma puede
quedar implícita siempre y cuando se garantice que, en el caso que proceda, los posibles daños a
la propiedad municipal objeto del ámbito competencial de este Servicio serían sobradamente
satisfechos por tales conceptos. Todo lo cual sin perjuicio de la reclamación del daño patrimonial
si estos excediesen las cantidades garantizadas."

4 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02310-2018-000176-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
SERVICI DE POBLES DE VALÈNCIA. Proposa l'aprovació de la proposta de la Comissió
Permanent del Consell Alimentari Municipal de data 25 de febrer de 2020 relativa a la Compra
Pública Alimentària.

DEBAT

El Sr. Mundina assenyala que el seu grup s'abstindrà com ja van dir en el Consell
Alimentari Municipal. Afig que no han vist la guia alimentària de menjadors que és al que es
refereix el punt i subratlla que es mire si la guia s'incorpora a l'expedient de cara al Ple.

El Sr. Ramón contesta que el document està i es revisarà si falta incorporar-lo.

La Sra. Gil indica que si este tema puede suponer la paralización de la licitación del
Santiago Grisolía.

El Sr. President contesta que afectarà noves licitacions no a les que estan en curs o en
vigor.

VOTACIÓ

Se somet a votació i s'acorda aprovar la proposta d'acord per majoria de de cinc vots a
favor del Sr. Sergi Campillo Fernández (Compromís), de la Sra. Elisa Valía Cotanda (Socialista),
del Sr. Alejandro Ramón Álvarez (Compromis), de la Sra. Gloria Tello Company en substitució
del Sr. Giuseppe Grezzi (Compromís) i el Sr. Emiliano García Domene (Socialista) i quatre
abstencions de la Sra. Julia Climent Monzó (Popular), del Sr. Carlos Luis Mundina Gómez
(Popular), de la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio (Ciutadans) i del Sr. Vicente Montáñez Valenzuela
(VOX).

ACORD
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"ANTECEDENTS

1. El grup de treball de Compra Pública Alimentària del Consell Alimentari Municipal fou
formalment creat per acord del Ple del Consell Alimentari Municipal en sessió extraordinària del
dia 14 de juny de 2018.

2. L'esmentat grup de treball de Compra Pública Alimentària, des d'aleshores, ha centrat el
seu treball en l'elaboració d'una proposta relativa a la contractació del servici de gestió del
menjador en les Escoles Municipals i la seua gestió amb criteris de sostenibilitat ambiental i
social així com d'una sol·licitud per al desenvolupament administratiu i legal d'aquestes
propostes.

3. En la sessió de 25 de febrer de 2020 la comissió permanent del Consell Alimentari
Municipal aprovà, per unanimitat, elevar al ple del Consell Alimentari Municipal proposta
concreta d'Acord perquè fora validat la seua elevació al Ple Municipal de València.

4. En la sessió del ple del Consell Alimentari Municipal de 27 d'octubre de 2020, amb les
abstencions dels representants del Grup Municipal Popular i del Grup Municipal VOX, s'aprovà
elevar la proposta al Ple Municipal.

Als anterior fets, resulten d'aplicació els següents:

FONAMENTS DE DRET

1. Reglament de transparència i participació ciutadana de l'Ajuntament de València
(Butlletí Oficial de la Província d'1 de desembre de 2015).

2. Reglament del Consell Alimentari Muncipal de València (BOP de 23/05/2018).

3. L'àmbit de treball del CALM inclou el sistema agroalimentari en totes les seues
accepcions, i compren les dimensions verticals que implica este concepte (producció,
transformació, transport, distribució, venda i consum), així com les dimensions horitzontals
relacionades amb justícia social, educació, salut, democràcia, ecologia i respecte pel medi
ambient, segon estableix l'article 1 del Reglament del CALM (BOP de 23/05/2018).

4. Prèviament a sometre el present assumple a la decisió del Ple, es remet la proposta
d'acord a la Comissió Informativa de Ecología Urbana, Emergencia Climàtica, de conformitat
amb allò establert als articles 90 i 91 del Reglament Orgànic del Ple, aporvat per acord plenari de
26/04/2018 (BOP de 10/05/2018).

El Consell Alimentari Muncipal proposa al Ple de l'Ajuntament de València, previ
dictament de la Comissió Informativa de Ecologia Urbana, Emergencia Climàtica, la següen
proposta d'acord.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda:

Primer. Que la regidoria de Govern Interior de l'Ajuntament de València desenvolupe
l'apartat CA.6 Contractació Responsable de Servicis Agroalimentaris i Gestió d'Espais Dedicats
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al subministrament o Consum d'Aliments de la Instrucció de Contractació Pública Responsable i
Guia Inclusiva de Clausulat Social i Sistema de Verificació d'Acompliment, amb les
Recomnacions contingudes en este document (apartat 4 del document Propostes per a la millora
del procès de licitació del servei de Menjadors escolars en els col·legis municipals de València
del document Recomanacions per a la licitació del servici de Menjador Escolar amb criteris de
sostenibilitat, elaborat pel GT Compra Pública Alimentària del CALM).

Segon. Que el servici de Contractació de l'Ajuntament de València, en coordinació amb la
regidoria amb competències en Educació, desenvolupen les ferramentes legals per a que estes
Recomanacions es materialitzen en especificacions i criteris que regisquen la gestió dels
menjadors de les escoles municipals de la ciutat en futurs processos de licitació."

5 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000018-00 PROPOSTA NÚM.: 18
ASSUMPTE:
SERVICI DE PLATGES, QUALITAT ACÚSTICA I DE L'AIRE. Donar compte de l'informe
Meses de Treballs ZAS (novembre).

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada de l'informe sobre les Meses de Treballs ZAS.

ACORD

"Por Acuerdo de fecha 26 de enero de 2017, se acordó informar acerca de las Mesas de
Trabajo realizadas en relación a las distintas zonas acústicamente saturadas, así como de las
medidas definitivas de las zas del barrio del Carmen.

Desde el último informe remitido a la Comisión de Ecología Urbana y Emergencia
Climática en relación con las actuaciones en las ZAS y zonas de ocio de València, se informa que
se han realizado las siguientes gestiones:

Desde la última reunión del pasado 27 de julio de 2020 de la mesa de trabajo del Carmen
ha continuado el seguimiento de los niveles acústicos y medidas aprobadas en la zona ZAS, en
coordinación con el Servicio de Policía Local y el resto de Servicios implicados. Se ha mantenido
una reunión con la Asociación de Vecinos del Carmen en el mes de octubre a fin de informarles
más detalladamente de los niveles acústicos de su zona tras la reunión celebrada.

En el resto de zonas acústicamente saturadas se ha continuado con el seguimiento de los
niveles acústicos y medidas aprobadas para dichas zonas.

En este mes de noviembre se tiene prevista una reunión interna a nivel técnico con los
servicios implicados para hacer seguimiento de la situación de las distintas ZAS aprobadas."
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6 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000060-00 PROPOSTA NÚM.: 22
ASSUMPTE:
SERVICI DE PLATGES, QUALITAT ACÚSTICA I DE L'AIRE. Donar compte de l'informe
sobre l'estat de tramitació de l'Ordenança Municipal de Protecció contra la Contaminació
Acústica (novembre).

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada de l'informe sobre l'estat de l'expedient de tramitació de
l'Ordenança Municipal de Protecció contra la Contaminació Acústica.

ACORD

"Vista la Moción y el Dictamen de la Comisión de Medio Ambiente en la que se instaba a
la elaboración de un informe mensual en relación con el estado de tramitación de la Ordenanza
de Protección Contra la Contaminación Acústica, se emite el citado informe dando cuenta de las
últimas gestiones realizadas al respecto.

El texto de la Ordenanza de Protección contra la Contaminación Acústica continúa
pendiente de la emisión del informe preceptivo de la Asesoría Jurídica Municipal."

7 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
SERVICI DEL CICLE INTEGRAL DE L'AIGUA. Donar compte del resultat de les anàlisis de
detecció de restes genòmics de coronavirus en aigües residuals de la ciutat de València.
(novembre)

DEBAT

La Sra. Valía solicita que este punto se trate al final de esta sesión y explica con detalle el
contenido del informe.

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada del resultat de les anàlisis de detecció de restes genòmics
de coronavirus en aigües residuals de la Ciutat de València.

ACORD
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8 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 18
ASSUMPTE:
Moció que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relativa al
"Embarcador Gola de Puchol".

MOCIÓ

"La ciudad de València registró, el pasado jueves 5 de noviembre, su segunda mayor
tormenta desde 1980, según información de la Agencia Estatal de Meteorología (AEMET)
cayendo, durante la jornada, cerca de 160 litros por metro cuadrado.

El día anterior, el miércoles 4 de noviembre, la Generalitat activó la preemergencia en
varios puntos de la Comunitat Valenciana, entre ellos el municipio de València, por la previsión
lluvias, viento, riesgo de tormenta y fenómenos costeros, motivo por el cual el Ayuntamiento
cerró todos los parques y jardines de la ciudad por la alerta decretada.

El frente descargó con intensidad muy fuerte en la ciudad y en algunos barrios y pedanías
de manera torrencial, motivo por el cual el Ayuntamiento cerró todos los túneles de la ciudad.

Tras el temporal de lluvia los datos de las precipitaciones acumuladas, durante las dos
intensas jornadas, son muy altos. Especialmente en el sur de la ciudad, en El Palmar donde
llegaron a acumularse 379.0 l/m2, al igual que en municipios próximos o colindantes, como

Sueca 502 l/m , Alginet: 424.2 l/m  o Benifaió: 429.6 l/m .2 2 2

Los efectos adversos de estos días azotaron con especial intensidad la zona del Parque
Natural de L’Albufera. Concretamente, en la zona del Mirador de la Gola de Pujol, la subida de
los niveles del lago produjo la inundación completa de la zona del embarcadero y provocó daños
en la plataforma y pantalanes que en parte acabaron completamente cubiertos bajo el agua. Se
acompaña foto del estado de la zona de fecha 6 de noviembre de 2020.

Por todo ello y teniendo en cuenta que nos encontramos en una época de riesgo por la
llegada de nuevas precipitaciones fuertes la concejala que suscribe formula la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

1.- Que el Ayuntamiento de València proceda, a la mayor brevedad posible, a revisar y
evaluar los daños sufridos en las instalaciones del embarcadero de la Gola de Puchol, en especial
en los cuatro pantalanes.

2.- Que el Ayuntamiento de València, en base a dicha evaluación proceda a acometer las
tareas de reparación o renovación de los pantalanes del embarcadero, con el fin de reforzar y
consolidar su estructura.
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DEBAT

La Sra. Climent explica la moción, derivada del temporal de lluvia que afectó al
embarcadero. Han visto que ya presenta un estado óptimo para preguntar sobre los daños y las
reparaciones.

La Sra. Gil señala que su grupo votará a favor y pregunta sobre el estado de licitación de
las obras del embarcadero.

El Sr. President explica la intensitat de la pluja durant el temporal i afig que tan prompte va
baixar el nivell de l'aigua els tècnics van acudir a valorar els danys, només es va danyar una taula
de l'embarcador que ja es va reparar el dia 9 de novembre. Sobre la licitació indica que continua
la mateixa i tan prompte com es formalitze s'escometran les obres.

La Sra. Climent assenyala que si s'ha fet la revisió i tot està en ordre considera oportú
retirar la moció.

9 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 19
ASSUMPTE:
Moció que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relativa a
"L'impuls del mecenatge mediambiental".

MOCIÓ

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Hace unas semanas, se reunió por primera vez la Comisión científica del Parque Natural de
la Albufera, formada por alrededor de cuarenta profesionales de reconocido prestigio en el
ámbito de la ciencia y la gestión del patrimonio natural procedentes de la Universidad de
Valencia, la Universidad Politécnica de Valencia, la Universidad Católica, así como del mundo
de la empresa y de otros centros de investigación. Entre las funciones del futuro órgano
consultivo, se encuentran asesorar a la Junta Rectora del Parque Natural en aspectos técnicos
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relacionados con la gestión del humedal; promover, coordinar y difundir la actividad científica en
el ámbito de la Albufera y su zona de influencia; así como conseguir nuevas líneas de
financiación externa, procedentes de entidades privadas y destinadas a la mejora de la situación
actual de la Albufera.

En este sentido, desde el Grupo Municipal Popular queremos impulsar a través de la
presente moción el llamado “mecenazgo medioambiental”, a fin de corresponsabilizar a la
sociedad civil en la conservación de nuestros Espacios Naturales Protegidos y, en particular, del
Parque Natural de la Albufera, estableciendo a tal efecto un marco normativo favorable a la
colaboración financiera privada en esta materia. A este respecto, el Decreto 71/1993, de 31 de
mayo, de régimen jurídico del Parque Natural de la Albufera, prevé en su artículo 8 la posibilidad
de recibir, junto con las aportaciones procedentes de la Conselleria de Agricultura, Desarrollo
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica, así como del Ayuntamiento de Valencia,
“colaboraciones de otros órganos o de corporaciones públicas o privadas que puedan presentar
interés en coadyuvar a la mejor gestión del parque”. El citado precepto encuentra su correlato a
nivel nacional en el artículo 30.4 de la Ley 30/2014, de 3 de diciembre, de Parques Nacionales,
donde igualmente se contempla la financiación privada.

Sin embargo, en el caso de la Comunitat Valenciana, la ausencia de normativa propia sobre
mecenazgo medioambiental ha dejado por desgracia en la práctica sin efectos la previsión
anterior o, en todo caso, ha reducido su potencialidad a meras acciones puntuales en el tiempo.
En este sentido, el legislador valenciano perdió durante la legislatura pasada una oportunidad
única con ocasión de la aprobación de la Ley 20/2018, de 25 de julio, de la Generalitat, del
mecenazgo cultural, científico y deportivo no profesional en la Comunitat Valenciana, en cuyo
preámbulo se excluye de su ámbito de aplicación el mecenazgo medioambiental, que habrá de ser
regulado en otras normas, desoyendo así el dictamen al Anteproyecto de la Ley de Mecenazgo
del Comité Económico y Social de la Comunitat, en el que se abogaba por extender su aplicación
al ámbito medioambiental. Esta laguna jurídica disuade actualmente a las entidades privadas de
financiar proyectos para la protección del medio ambiente, al no poder beneficiarse de los
incentivos fiscales previstos en la citada norma autonómica y, en concreto, desgravarse un 25%
en el tramo autonómico del IRPF.

Dicha regulación contrasta con la existente a nivel estatal, donde sí se contempla el
mecenazgo medioambiental. Así, por ejemplo, el artículo 3.1 de la Ley 49/ 2002, de 23 de
diciembre, de régimen fiscal de las entidades sin fines lucrativos y de los incentivos al
mecenazgo, recoge la defensa del medio ambiente entre los fines a seguir por las entidades
privadas potencialmente beneficiarias, favoreciendo la presentación de proyectos a este respecto.
Por no hablar de la situación en otros países de nuestro entorno, especialmente en el mundo
anglosajón, donde el mecenazgo medioambiental resulta una práctica mucho más extendida.
Baste mencionar el “Fondo Yosemite”, el cual, desde su creación en el año 1988, ha sufragado,
gracias a las aportaciones tanto de particulares como de numerosas corporaciones privadas, más
de cuarenta millones de dólares en programas destinados a la mejora de los recursos naturales,
culturales e históricos del Parque Nacional de Yosemite, en el Estado de California.

Ante la delicada situación por la que atraviesa actualmente la Albufera, la necesidad de
buscar soluciones financieras audaces a esta problemática resulta más urgente que nunca, por lo
que la aplicación del mecenazgo medioambiental podría ser una de las soluciones para resolver la
crisis en la que se encuentra la Albufera. Es por ello que, desde el Grupo Municipal Popular,
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creemos de vital importancia la extensión, sin más demora, del ámbito de aplicación de la ley
autonómica de mecenazgo a los proyectos de carácter medioambiental, a fin de configurar un
marco normativo favorable a la colaboración financiera privada en la conservación de nuestros
Espacios Naturales Protegidos de la Comunitat y, muy destacadamente, de nuestro Parque
Natural de la Albufera.

Por todo lo anteriormente expuesto, formulamos la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

1ª.- Instar a la Generalitat Valenciana a incluir el mecenazgo medioambiental dentro del
ámbito de aplicación de la Ley 20/2018, de 25 de julio, de la Generalitat, del mecenazgo cultural,
científico y deportivo no profesional en la Comunitat, a fin de establecer un marco normativo
favorable a la colaboración financiera privada en la conservación de nuestros Espacios Naturales
Protegidos."

DEBAT

La Sra. Climent explica la moción.

El Sr. President assenyala que bàsicament està d'acord però amb un xicotet canvi que
s'incorpora en la moció quedant com segueix:

"1ª.- Instar a la Generalitat Valenciana a incluir el mecenazgo medioambiental dentro del
ámbito de aplicación de la Ley 20/2018, de 25 de julio, de la Generalitat, del mecenazgo cultural,
científico y deportivo no profesional en la Comunitat o de otro instrumento legislativo que
considere adecuado, a fin de establecer un marco normativo favorable a la colaboración
financiera privada en la conservación de nuestros Espacios Naturales Protegidos."

La Sra. Climent indica que estan d'acord.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. President, resulta aprovada per
unanimitat.

ACORD

"1ª.- Instar a la Generalitat Valenciana a incluir el mecenazgo medioambiental dentro del
ámbito de aplicación de la Ley 20/2018, de 25 de julio, de la Generalitat, del mecenazgo cultural,
científico y deportivo no profesional en la Comunitat o de otro instrumento legislativo que
considere adecuado, a fin de establecer un marco normativo favorable a la colaboración
financiera privada en la conservación de nuestros Espacios Naturales Protegidos." 
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10 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 20
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relativa a
"L'execució de zona verda a Natzaret".

MOCIÓ

"EXPOSICION DE MOTIVOS

Por acuerdo plenario de 28 de junio de 2018, se aprobó definitivamente el "Plan Especial
de Directrices para la mejora de la calidad urbana de los barrios de la ciudad de València", cuyo
objeto es garantizar el equilibrio dotacional en todos los barrios, entre los que se encontraba la
denominada Área Funcional 10, Nazaret.

El pasado mes de abril la Junta de Gobierno Local aprobó el Documento de Síntesis del
Proceso de Participación Ciudadana habilitado por el Ayuntamiento con carácter previo a la
elaboración del "Plan Especial del Área Funcional nº10, Nazaret".

Al respecto, el planeamiento sometido a información pública actualmente no modifica la
ordenación y calificación de la parcela dotacional objeto de esta moción, sita en la calle Mare de
Deu dels Reis y la calle Fontilles.

La zona que nos referimos en el barrio de Nazaret tiene la calificación urbanística de
sistema local de espacio libre, no constando en la ficha de circunstancias urbanísticas consultada
la superficie de la parcela dotacional, que aproximadamente ocupa unos 800 m2.

En consecuencia, tratándose de una parcela de titularidad municipal y completamente
urbanizada y delimitada,  tan solo resta ejecutar la zona verde que prevé el PGOU de València.

Por todo ello, y en calidad de Concejal del Grupo Municipal Popular se formula la
siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

Única.- Que el Ayuntamiento de València a través de la Delegación de Ecología Urbana
impulse el proyecto de urbanización de dicho sistema local de espacio libre y su ejecución,
incluyendo en la nueva zona ajardinada juegos infantiles."

DEBAT

El Sr. Mundina explica la moció.

El Sr. President contesta que té un informe del Servici de Jardineria Sostenible que
assenyala alguna qüestió que no quadra amb el que s'afirma en la moció respecte a aqueixa
parcel·la. Indica que no coincideix quan en la moció s'assenyala que tota la parcel·la està
urbanitzada.
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El Sr. Mundina indica que és possible que hi haja un error o confusió respecte a la parcel·la
a què es refereix la moció, perquè no és a la qual es descriu en l'informe.

El Sr. President contesta que acceptarien la moció afegint el següent:

"Siempre que exista dotación presupuestaria, tras comprobar el servicio que efectivamente
la parcela presenta las condiciones que dice la moción".

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. President, resulta aprovada per
unanimitat.

ACORD

"Única.- Que el Ayuntamiento de València a través de la Delegación de Ecología Urbana
impulse el proyecto de urbanización de dicho sistema local de espacio libre y su ejecución,
incluyendo en la nueva zona ajardinada juegos infantiles. Siempre que exista dotación
presupuestaria, tras comprobar el servicio que efectivamente la parcela presenta las condiciones
que dice la moción."

11 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 21
ASSUMPTE:
Moció que presenta Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relativa a les
"Millores en la xarxa de clavegueram".

MOCIÓ

"El pasado día 5 de noviembre València presenció un episodio de lluvias intensas que
afectaron a toda la ciudad, pero de forma muy especial a los distritos de Poblats Marítims y la
zona comprendida en los alrededores del Campus de Tarongers, incluida la avenida que separa
las dos Universidades.

Desde hace muchas décadas no se recordaba unas inundaciones como las ocurridas este
mismo mes. La red de alcantarillado no fue capaz de asumir el caudal de agua acumulado en los
imbornales y los que nuevamente sufrieron las consecuencias fueron los vecinos de los barrios
del Marítimo.

Episodios como el de ayer se han producido en los dos últimos años (12/09/2019 y
18/11/2019), concretamente en la zona del Campus de Tarongers donde nuevamente los
estudiantes y el personal universitario se vio afectado por el colapso del sistema de evacuación y
la afección al transporte público (tranvía y EMT).
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Muchas pueden haber sido las causas de este colapso, pero sin duda hay actuaciones
municipales que han fallado, como la falta de limpieza de los imbornales, que en su inmensa
mayoría estaban cubiertos por hojas dificultando así, la capacidad de entrada del agua a la red de
alcantarillado.

Igualmente, el escaso grado de ejecución presupuestaria en la renovación del alcantarillado
y colectores, también puede ser otra causa.

Desde el Grupo Popular consideramos que desde el Ayuntamiento de València se debe
realizar un esfuerzo para conseguir que ningún barrio de nuestra ciudad se vuelva a inundar ante
episodios de lluvias fuertes.

Por ello, el Concejal que suscribe formula la siguiente

Propuestas de Acuerdo

1.- Que por parte de la Delegación del Ciclo Integral del Agua, se realicen los trabajos e
inversiones necesarias para evitar situaciones como la ocurrida este mismo mes, evitando que
barrios de nuestra ciudad se inunden en episodios de fuertes lluvias.

2.- Que en la elaboración del presupuesto para el 2021, se dote a las partidas relacionadas
con el mantenimiento y cuidado de la red de alcantarillado de nuestra ciudad, de importe
suficiente para poder prestar un servicio eficaz y eficiente."

DEBAT

El Sr. Mundina explica la moción.

La Sra. Valia contesta que la moción apunta varios fallos como la falta de limpieza de los
imbornales que no es cierto, los trabajos de limpieza están protocolizados y se sigue con la
planificación al respecto. Añade que se ha recuperado la dotación de medios destinados a esa
limpieza que se recortó un treinta por ciento en el año 2012. Señala que considerando la
intensidad de la lluvia el sistema funciona bien y hay que tener en cuenta que la subida del nivel
impedía desaguar hacia el mar desde la red. Tras parar la lluvia el sistema desaguó rápido, en
aproximadamente sesenta minutos. Respecto al bajo grado de ejecución presupuestaria en
inversión en la red explica que más del setenta por ciento de las inversiones están en marcha.
Faltan a día de hoy actuaciones que pasan por la EPSAR y se tramitan con mayor lentitud. No
entiende de dónde se extrae la conclusión de la falta de ejecución presupuestaria. Por último
señala que la moción es muy genérica y no detalla qué inversiones faltan.

El Sr. Mundina da lectura de los datos que le han facilitado del seguimiento de inversiones
en ese punto. Él también pasó ese día a ver zonas y algunas como la Alameda no desaguó ni en
sesenta ni en ciento veinte minutos. Si la red funciona no será porque en cuatro años se ha
arreglado sino porque hay una red hecha de hace años que funciona. No se puede echar siempre
la culpa al gobierno del Grupo Popular. Si la Sra. Valía piensa que todo funciona perfectamente
que vote desfavorable y punto. Es evidente que problemas hubo y a eso se refiere la moción.
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La Sra. Valía contesta que el Grupo Popular, como grupo municipal, tiene a su alcance
información para no ir a obtenerla de lo que diga un vecino, en cuanto si falló o no una estación
de bombeo, el Servicio del Ciclo Integral del Agua les podrá facilitar una información más
detallada y exacta, y apunta que presentar una moción a raíz de lo que dice un vecino entiende
que no procede. En Nazaret el Ayuntamiento no puede hacer nada más para evitar inundaciones
porque es un tema que sobrepasa sus competencias.

VOTACIÓ

Se sotmet la Moció a votació i per majoria, s'acorda rebutjar-la per cinc vots en contra del
Sr. Sergi Campillo Fernández (Compromís), la Sra. Elisa Valía Cotanda (Socialista), el Sr.
Alejandro Ramón Álvarez (Compromis), la Sra. Gloria Tello Company, en substitució del
Giuseppe Grezzi (Compromís) i el Sr. Emiliano García Domene (Socialista), quatre vots a favor
de la Sra. Julia Climent Monzó (Popular), del Sr. Carlos Luis Mundina Gómez (Popular), del Sr.
Narciso Estellés Escorihuela (Ciutadans) i del Sr. Vicente Montáñez Valenzuela (VOX).

12 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000324-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relativa a
la "Nova ordenança municipal sobre protecció, benestar i tinença d'animals de companyia".

MOCIÓ

"En la sociedad actual se ha avanzado mucho en la concienciación sobre la tenencia
responsable y protección de animales de compañía, el fomento de la adopción, la gestión y
control de colonias felinas o el reconocimiento del trabajo que realizan voluntarios y protectoras.
También existe una conciencia sobre la necesidad de que las instituciones establezcan normas
que ayuden a la convivencia y doten de la máxima la seguridad y la salud de la ciudadanía.

En sintonía con esta nueva realidad, las administraciones públicas están adaptando sus
normativas, un ejemplo es la tramitación de la nueva Ley de la Generalitat Valenciana, sobre
protección, bienestar y tenencia de animales de compañía, que deberá servir de base para elaborar
nuevas normativas municipales.

En València, la actual Ordenanza Municipal sobre Tenencia de Animales fue publicada en
el BOP en 1990. Treinta años después de su publicación, ha llegado el momento de adaptarla a
los cambios legislativos, sociales y de concienciación que se ha producido en los últimos años.

Por lo expuesto la concejal que suscribe formula las siguientes,

PROPUESTAS DE ACUERDO

- Qué se comiencen los trámites para que la ciudad de València tenga una nueva
Ordenanza Municipal sobre protección, bienestar y tenencia de animales de compañía.
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- Qué en la elaboración de esta nueva ordenanza además de la participación personal
técnico municipal, se establezca un diálogo con sectores afectados como los vecinos, protectoras,
veterinarios y los grupos de la oposición.

- Qué se dé cuenta del estado de tramitación en cada convocatoria de la Comisión
Informativa de Ecología Urbana y Emergencia Climática."

DEBAT

La Sra. Gil explica la moción.

El Sr. Mundina assenyala que potser caldria demorar la creació del grup de treball a tindre
l'esborrany del nou text legal.

La Sra. Tello contesta que la Concejalía lleva tiempo trabajando en la actualización de la
Ordenanza con participación de las universidades y entidades animalistas. Todo lo que propone
la moción está hecho pero no se ha rematado precisamente por lo que ha dicho el Sr. Mundina,
falta esperar a ver el texto legislativo nuevo para armonizar ambos textos. En estos momentos, la
Conselleria ha aprobado un anteproyecto que recibirá propuestas y enmiendas que enriquecerán
el texto. Con el proyecto legislativo aprobado se revisará definitivamente el texto de la
Ordenanza, convocando de nuevo a los actores que ya participaron en su día. Plantea dejar sobre
la mesa el asunto para no tener que votar en contra o bien aprobar una alternativa. Añade que si
quieren ver el borrador de la Ordenanza nueva pueden solicitarlo y se lo facilitarán y propone la
siguiente alternativa a la moción:

"La Concejalía de Bienestar Animal acabará de completar los trabajos ya adelantados para
la nueva Ordenanza Municipal sobre Protección, Bienestar y Tenencia de Animales de Compañía
en el momento que la Consellería apruebe la nueva Ley."

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada per la Sra. Tello, resulta aprovada per
unanimitat.

ACORD

"La Concejalía de Bienestar Animal acabará de completar los trabajos ya adelantados para
la nueva Ordenanza Municipal sobre Protección, Bienestar y Tenencia de Animales de Compañía
en el momento que la Consellería apruebe la nueva Ley."

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives
a la "Contaminació acústica".

PREGUNTA



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 0

d
zG

 L
q
M

M
 S

aM
k 

eQ
3
p
 5

D
P
s 

t7
K
m

 a
LU

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 18/12/2020 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 18/12/2020 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 12 DE NOVEMBRE DE 2020 40

"Respecto a la calidad ambiental en nuestra ciudad y más concretamente acerca de la
exposición al ruido, los resultados obtenidos tras el proceso de verificación de los indicadores
U4SSC de la Ciudad de València, muestran un grado del 70,48%.

Respecto a este indicador la concejala que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- El Borrador de la nueva ordenanza que se está tramitando. ¿Qué medidas concretas
incluye para mejorar este resultado?

2.- ¿Qué medidas se han puesto en marcha en los últimos años para mejorar el grado de
exposición al ruido por parte de los vecinos de ¿Cuándo estima el gobierno municipal que podrá
entrar en vigor la modificación de esta Ordenanza?

3.- ¿Cuántos nuevos sonómetros se han instalado en la ciudad?

4.- ¿Tiene previsto el gobierno municipal poder aprobar la nueva ordenanza contra la
contaminación acústica antes de que finalice el presente año?".

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Qualitat Acustica i de l'Aire

"1.- El Borrador de la nueva ordenanza que se está tramitando. ¿Qué medidas concretas
incluye para mejorar este resultado?

El indicador al que se refiere la pregunta es el : EV8.7 Percentage of the population
affected by noise pollution (expressed as a %).

En relación con el indicador, hay que explicar que en realidad se informaron dos resultados
obtenidos del Mapa del ruido 2017 correspondientes a:

Lden 55 dBA: 70,48%

Ln 50 dBA: 46,74%

Por lo que se refiere a la nueva Ordenanza, al igual que la anterior tiene por objeto
prevenir, vigilar y corregir la contaminación acústica en sus manifestaciones más representativas
(ruidos y vibraciones), en el ámbito territorial del municipio de València, para proteger la salud
de sus ciudadanos y mejorar la calidad de su medio ambiente. En este sentido todas las medidas
contenidas en ella van destinadas a mejorar el resultado al que se refiere la pregunta.

En lo que se refiere a medidas concretas, que se han ejecutado, y se continúan ejecutando
en la actualidad, para mejorar el grado de exposición al ruido por parte de los vecinos de la
ciudad de València son las indicadas y detalladas en el vigente Plan de Acción.

2.- ¿Qué medidas se han puesto en marcha en los últimos años para mejorar el grado de
exposición al ruido por parte de los vecinos?
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Las medidas que se han ejecutado, y se continúan ejecutando en la actualidad, para mejorar
el grado de exposición al ruido por parte de los vecinos de la ciudad de València son las
indicadas y detalladas en el vigente Plan de Acción que puede ser consultado en la página web de
contaminación acústica, en el siguiente enlace:

 http://www.valencia.es/ayuntamiento/maparuido.nsf/

3.- ¿Cuántos nuevos sonómetros se han instalado en la ciudad?

Se han colocado dos nuevas estaciones sonométricas en la plaza de la Reina y en la calle
San Vicente. Por otra parte, comentar que se han sustituido seis estaciones de ruido, de las
ubicadas en ZAS, por tecnología digitalizada permitiendo un control remoto, concretamente en
las zonas del Bª del Carmen, Xúquer y Juan Llorens.

4.- ¿Tiene previsto el gobierno municipal poder aprobar la nueva ordenanza contra lac
ontaminación acústica antes de que finalice el presente año?

En estos momentos el borrador de Ordenanza de Protección Contra la Contaminación
Acústica se encuentra pendiente de informe jurídico previo a la aprobación del Proyecto por la
Junta de Gobierno Local.

A partir de dicha aprobación se seguirán los trámites reglamentariamente previstos sin
poder en este momento concretar la fecha concreta en la que se procederá a su aprobación
definitiva."

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Campanya de conscienciació sobre l'ús de les masquereta "Utilitza-la Cuida'ns"".

PREGUNTA

"El Ayuntamiento a través de la Concejalía  del Ciclo Integral del Agua ha iniciado   la
campaña de concienciación sobre el uso de las mascarillas "Utilitza-la Cuida´ns", ante el
abandono por parte de la ciudadanía de mascarillas de un solo uso en las calles de Valencia y que
en muchas ocasiones acaban en la red de saneamiento municipal, es por lo que el Concejal que
suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- ¿Cuántas mascarillas se van a entregar a los vecinos/as?

2.- ¿Qué duración trendrá la Campaña?

3.- ¿Cómo va el Ayuntamiento a realizar el reparto de las  mascarillas a las vecinos?
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4.- ¿En qué Barrios y Pedanías se entregarán? ¿Qué criterios se establecen para seleccionar
estos Barrios?

5.- ¿Qué criterios se establecen para la elección de las familias a entregar las mascarillas en
los Barrios elegidos?

6.- ¿Cuál es el tipo y qué características tienen las  mascarilla  a repartir?

7.- Si son mascarillas reutilizables y con certificación, ¿cuántas veces se podrán reutilizar?

8.- ¿Dispone de datos el Ayuntamiento de la cantidad total de mascarillas recogidas en la
vía pública y red de saneamiento e imbornales de la ciudad y pedanías de València en el presente
ejercicio?

9.- Asimismo, ¿se dispone de datos sobre el coste adicional en los trabajos de limpieza
viaria que supone acometer esta actuación de retirada de las mascarillas?

10.- ¿Dispone el Ayuntamiento de datos en relación a la recogida de mascarillas
quirúrgicas depositadas en el contenedor de basura de desechos? ¿Se han realizado por la
Delegación campañas de concienciación ciudadana al respecto?

11.- ¿Qué coste económico representa esta Campaña? ¿En qué   partida del presupuesto
municipal se consigna este gasto?

12.- ¿El Ayuntamiento realiza reuniones periódicas con la Federación de Asociaciones de
Vecinos de València informando de estas actuaciones y de las Campañas de concienciación
ciudadana ? Y si no es así, ¿tiene previsto realizarlas próximamente?"

RESPOSTA

Sra. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- Se han repartido entre la ciudadanía 3.000 mascarillas reutilizables.

2.- La campaña tuvo una duración de 4 días.

3.- El reparto de mascarillas se realizó de la siguiente manera:

El viernes 23 de Octubre a las 10:45h en la  explanada de la Plaza del Ayuntamiento se
presentó la campaña "Utilización de mascarillas reutilizables para cuidar el saneamiento de
la ciudad de València", una vez terminada se entregó mascarillas a los vecinos que se
acercaron.
El sábado 24 de Octubre, día internacional contra el cambio climático, a partir de las 11:00
se repartieron en el Parque de Benicalap (Puerta Luis Braile).
El lunes 26 de Octubre, a partir de las 11:00 se repartieron en la Plaza de Patraix.
El martes 27 de Octubre, a partir de las 11:00 se repartieron en la Puerta del Mercado del
Cabanyal.
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4.- En las localizaciones indicadas en el punto 3.

5.- En la campaña no se estableció ninguna selección de familias sino el reparto mismo de
las mascarillas a los vecinos de los barrios.

6.- Las  mascarillas repartidas son   mascarillas reutilizables, higiénicas de protección y
prevención que cumplen la especificación UNE 0065 2020 del Ministerio.

7.- Son lavables a 60 grados hasta 80 lavados.

8.- En la red de saneamiento se están encontrando un número destacado de mascarillas, lo
cual ha motivado el reparto de mascarillas reutilizables para concienciar. No se ha cuantificado la
cantidad encontrada.

9.- y 10.-  No corresponden contestar a esta Delegación.

11.- La campaña ha sido financiada por la empresa contratista Acciona dentro de las
acciones de sensibilización medioambiental que se planifican con el Ayuntamiento.

12.- Si, el Ayuntamiento está en contacto con la Federación de Asociaciones de Vecinos de
Valencia informando al respecto."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"PREGUNTAS

8.- ¿Dispone de datos el Ayuntamiento de la cantidad total de mascarillas recogidas en la
vía pública y red de saneamiento e imbornales de la ciudad y pedanías de Valencia en el presente
ejercicio?

El servici de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai Públic no disposa de
dades quantitatives de mascaretes recollides a la via pública, ja que és inviable fer una detecció
individualitzada de cada tipus de residu en via pública. 

9.- Asimismo, ¿se dispone de datos sobre el coste adicional en los trabajos de limpieza
viaria que supone acometer esta actuación de retirada de las mascarillas?

No existeix cap cost addicional pels treballs de neteja viària que suposa la retirada de
mascaretes abandonades a l’espai públic, donat que es realitza amb els recursos ordinaris
d’agranada i recollida manual de brutícia i residus sòlids en via pública. 

10.- ¿Dispone el Ayuntamiento de datos en relación a la recogida de mascarillas
quirúrgicas depositadas en el contenedor de basura de desechos? ¿Se han realizado por la
Delegación campañas de concienciación ciudadana al respecto?
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El servici de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai Públic no disposa de
dades quantitatives sobre les mascaretes recollides als contenidors de la fracció resta, ja que no es
fa una identificació de cada tipus de residu fins a eixe detall.

La regidoria de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai Públic va realitzar
abans de l’estiu una campanya informativa de conscienciació i sensibilització ciutadana al
respecte del correcte dipòsit de guants i mascaretes al contenidor gris. La campanya es va
publicar en diversos mitjans de comunicació i es va difondre en un dels circuits de Mupis de la
ciutat.

11.- ¿Qué coste económico representa esta Campaña?¿En qué partida del presupuesto
municipal se consigna este gasto?

El cost econòmic de la campanya ha estat de 29.984,04 €. Esta despesa està consignada en
el fons per a campanyes de conscienciació i millores del servici del contracte de neteja de l’espai
públic i recollida de residus urbans vigent."

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Estat del tractament de plagues en el Pont de les Flors".

PREGUNTA

"El Organismo Autónomo Municipal (O.A.M.) de Parques y Jardines de València
encargado de la gestión y mantenimiento de la vegetación del Puente de las Flores, detectó en
junio 2020 dos plagas (cotonet y la mariposa del geranio) que afectaba a las plantas murcianas
que lo pueblan. Esto originó la sustitución de cerca de 485 murcianas que se encontraban muy
deterioradas, es por lo que el Concejal que suscribe fórmula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- ¿Cuál es el estado actual en que se encuentra la vegetación existente del Puente de las
Flores?

2.- ¿En qué proceso de recuperación iniciado en el pasado mes de junio se encuentra la
plantación actual del Puente de las Flores?

3.- ¿Cuándo estaba prevista su finalización?

4.- ¿Cuál ha sido el resultado del tratamiento fitosanitario aplicado para combatir las plagas
de referencia?

5.- En función del resultado obtenido, ¿qué decisiones que se van a tomar dependiendo de
la evolución que ha tenido?
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6.- ¿Qué valoración hace la Delegación de los tratamientos de fertilización implantados
para acelerar la recuperación del estado de la plantación?

7.- ¿Se va a proceder a la sustitución de la totalidad de las plantas murcianas del Puente de
las Flores?

8.- ¿Tiene previsto el OAM la colocación de flores de pascua en el Puente de las Flores en
las próximas navidades? En caso afirmativo, ¿Qué número de flores se tiene previsto colocar y en
qué zonas se van a ubicar?

9.- ¿Cuál es la programación periódica que tiene prevista el O.A.M. de reposición de
plantas y flores en el Puente de las Flores?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"PREGUNTAS

1.- ¿Cuál es el estado actual en que se encuentra la vegetación existente del Puente de las
Flores?

Actualment, la vegetació del pont de les Flors mostra clars símptomes de millora i en fase
de recuperació.

2.- ¿En qué proceso de recuperación iniciado en el pasado mes de junio se encuentra la
plantación actual del Puente de las Flores?

Les murcianes presenten nombrosos brots nous en flors, i arrels sanes.

3.- ¿Cuándo estaba prevista su finalización?

La finalització del procés de recuperació, dependrà de l'evolució de les plantes. Encara que
els tractaments no finalitzaran, sinó que se n'aniran disminuint les aportacions de fertilitzants.

4.- ¿Cuál ha sido el resultado del tratamiento fitosanitario aplicado para combatir las plagas
de referencia?

El resultat dels tractaments ha sigut clarament positiu.

5.- En función del resultado obtenido, ¿qué decisiones que se van a tomar dependiendo de
la evolución que ha tenido?

Estos tractaments, seran repetits en el futur pels seus bons resultats. I, pròximament,
s’acompanyaran de treballs de neteja i sanejament del material vegetal.

6.- ¿Qué valoración hace la Delegación de los tratamientos de fertilización implantados
para acelerar la recuperación del estado de la plantación?
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Han sigut uns tractaments molt favorables que han permés recuperar la vegetació.

7.- ¿Se va a proceder a la sustitución de la totalidad de las plantas murcianas del Puente de
las Flores?

Mentres s'aconseguisca mantindre en bon estat les murcianes actuals, no està prevista la
seua substitució.

8.- ¿Tiene previsto el OAM la colocación de flores de pascua en el Puente de las Flores en
las próximas navidades? En caso afirmativo, ¿qué número de flores se tiene previsto colocar y en
qué zonas se van a ubicar?

Sí, com s'està fent en els últims anys, l'OAM té previst col·locar flors de pasqua en les
capçaleres del pont. Per a la qual cosa es requerixen, aproximàdament, 250 plantes de flor de
pasqua.

9.- ¿Cuál es la programación periódica que tiene prevista el OAM de reposición de plantas
y flores en el Puente de las Flores?

Mentres les murcianes es mantinguen en bon estat, no es programa cap substitució per ser
un gasto innecessari per a la ciutat."

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Presa de mesures davant l'expansió del COVID-19 a la Ciutat".

PREGUNTA

"El gobierno municipal dispone de datos sobre la presencia y expansión del COVID-19 en
la ciudad de Vaència desde julio pasado, y a nuestro entender no se han tomado medidas
efectivas y suficientes, tales como hacer PCR periódicas o repartir mascarillas gratuitas.

Igualmente, se disponen de los rastreos de las aguas fecales desde hace 8 meses, y se
conoce que la situación de la expansión del COVID-19 estaba empeorando en los barrios y
distritos de la ciudad desde el pasado 22 de julio de 2020.

Ante la idea de poner en marcha un “semáforo” que indique el nivel de coronavirus por
barrios de la ciudad, desde el Grupo Municipal del Partido Popular hemos solicitado que no se
estigmaticen los barrios con “semáforos”, es por lo que el concejal que suscribe formula las
siguientes.

PREGUNTAS

1.- ¿Qué objetivo se pretende con la implantación  de los "semáforos" propuestos en bares,
restaurantes, comercios, supermercados y locales de todo tipo, en cada barrio de la ciudad?
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2.- ¿Por qué no han sido consultados las asociaciones y colectivos del sector en la ciudad 
COMFECOMERC, ASUCOVA o la Federación de Hostelería, etc.?

3.- ¿Cómo van a participar en esta iniciativa los colectivos vecinales y el tejido asociativo
de la ciudad?

4.- ¿Por qué conociendo los datos de incremento y presencia del COVID-19 en la ciudad,
el Ayuntamiento no ha tomado medidas efectivas?

5.- ¿Dispone el Ayuntamiento de los datos de positivos en la ciudad por distritos
solicitados a la Conselleria de Sanidad para tomar medidas efectivas?

6.- ¿El Ayuntamiento está informando convenientemente a la ciudadanía de València de la
evolución del COVID-19? ¿Qué medidas se están tomando al respecto? ¿Qué acciones
informativas y que medios de comunicación se ha establecido para difusión de esta iniciativa?".

RESPOSTA

Sra. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- La medida a la que se refieren sus preguntas (aunque de forma poco precisa) pretende
informar a la ciudadanía sobre la evolución de la expansión del coronavirus en nuestra ciudad.
Cabe destacar que la medida no consiste en implantar por parte del Ayuntamietno ningún
semáforo en comercios, bares, restaurantes y otro tipo de locales.

2.- Actualmente, se encuentran en estudio esta y otras medidas para informar de forma
adecuada a la ciudadanía. Se informará a los actores relevantes cuando sea oportuno.

3.- Esta cuestión está actualmente en estudio.

4.- Esta pregunta contiene una valoración personal que no se ajusta a la realidad, como es
que el Ayuntamiento no ha tomado medidas efectivas.

5.- Actualmente, se está trabajando en el seno de la comisión mixta creada para estudiar de
qué forma pueden ambas administraciones intercambiar datos e información de interés.

6.- El Ayuntamiento informa convenientemente a la ciudadanía de València de la
evolución de COVID a través de medios de comunicación y otros canales efectivos de
comunicación. No obstante, se están estudiando medidas como a la que se hace referencia en esta
batería de preguntas que permitan mejorar todavía más esta comunicación."

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a "L'estudi d'ordenació i sanejament de l'Horta Sud i construcció d'una nova EDAR".

PREGUNTA
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"La Conselleria de Agricultura, Desarrollo Rural y Transición Ecológica está planificando
la construcción de una nueva Depuradora a través del EPSAR que permitirá resolver los
problemas de la actual EDAR de Pinedo, dentro del "estudio de mejoras en los sistemas de
saneamiento ubicados en el ámbito del colector oeste".

Desde el grupo municipal popular se denunció que en lo que va de año, se han producido
61 episodios en que desde la EDAR de Pinedo se ha enviado al mar caudales de aguas residuales
sin tratar ante la falta de capacidad para depurarlos en épocas de fuertes lluvias, es por lo que el
Concejal que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- ¿Cuál ser la capacidad de la nueva EDAR, y qué municipios depuraran sus aguas en
esta nueva infraestructuras?

2.- ¿La ubicación de la EDAR prevista, estará en el término municipal de València?

3.- ¿Cuáles son las líneas generales y características técnicas del Estudio que ha presentado
la Consellería al Ayuntamiento de València para la Ordenación del Saneamiento de l´Horta Sud?

4.- ¿Dispone de datos el Ayuntamiento del caudal de agua que se liberará de la EDAR de
Pinedo con la puesta en funcionamiento de esta nueva infraestructura?

5.- ¿Qué alegaciones ha presentado el Ayuntamiento al "Plan Especial de posibles mejoras
en la EDAR de Pinedo (València)"? ¿Qué demandas se han atendido por parte de la Consellería?

6.- ¿Qué alternativas ha planteado la Consellería al Ayuntamiento de València en la
reunión mantenida el pasado día 19 de Octubre?

7.- ¿Qué acción y campañas de información hay prevista para mantener informados a los
vecinos afectados del ámbito de Pinedo de las alternativas propuestas por la Conselleria al
Ayuntamiento, para subsanar las molestias, ruidos y olores que genera la EDAR?

8.- ¿Cuál es la estimación del coste económico de esta nueva infraestructura? Asimismo,
¿cuál es el plazo de inicio de las obras? Y, ¿qué mecanismos de financiación tienen previstos
para esta infraestructura?

9.- ¿Se tiene previsto realizar reuniones con todos los municipios afectados para informar
del estudio y sus posibles impactos? ¿Qué grado de afección tendrá l´Albufera con la puesta en
marcha de esta nueva infraestructura? Y, en su caso ¿cuántos y qué tipo de vertidos se evitarán al
Parque Natural de l’Albufera cuando entre en funcionamiento la nueva infraestructura?"

RESPOSTA

Sra. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"2.- No estará en el término municipal.
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1.- 3.- y 4.- Se trata de un proyecto de la Dirección General del Agua y el Ayuntamiento de
València no ha recibido documentación al respecto.

5.- Las alegaciones apuntaba a:

La construcción de un depósito de regulación. 
Las medidas correctoras necesarias en el aliviadero general del Azarbe.
Aportación del caudal ecológico de aguas depuradas 

6.- El proyecto está todavía en un estadío muy inicial.

7.- Las acciones y/o campañas informativas se diseñarán cuando se tenga más información.

8.- El Ayuntamiento de València desconoce el coste económico de la nueva
infraestructura, el cual dependerá de la solución a adoptar y cuyo importe y mecanismo de
financiación depende de la Conselleria a través de la GVA.

9.-  El Ayuntamiento de València desconoce si la DGA ha tenido reuniones con los
municipios afectados."

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a "L'ampliació de les boques dels contenidors de paper-cartó als carrers dels Barris i
Pedanies de València".

PREGUNTA

"Cada vez en mayor medida se están produciendo con mayor frecuencia episodios de
existencia de residuos de papel y cartón junto a los contenedores instalados en vía pública de la
ciudad y pedanías,   como consecuencia de la saturación de los mismos. Estas incidencias
dificultan un correcto reciclaje ya que los vecinos/as no pueden depositar las bolsas y cajas
dentro de los mismos incumpliendo la Ordenanza Municipal de Limpieza y ofreciendo una
pésima imagen de ciudad en recogida de residuos y limpieza viaria, es por lo que el Concejal que
suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- ¿Qué razones o causas han llevado al Ayuntamiento a implementar esta actuación en
los contenedores de papel y cartón? ¿Cuál es el plazo previsto de la misma?

2.- ¿Número total de contenedores afectados? ¿Esta iniciativa engloba a todos los
contenedores existentes en la ciudad y Pedanías de València?

3.- ¿Qué superficie (cm) se amplia en la boca del contenedor? ¿Cuáles son las dimensiones
resultantes de las nuevas "bocas" de los contenedores de papel y cartón?
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4.- ¿Cuál es la periodicidad de los trabajos de desinfección y limpieza de los contenedores
de cartón-papel en la ciudad y en las Pedanías de València en este tiempo de pandemia?

5.- ¿Qué periodicidad se establece en la recogida de los contenedores de cartón-papel en
este tiempo de pandemia?

6.- Asimismo, ¿cuántas Tn. de recogida papel-cartón se ha producido durante los primerso
10 meses del presente ejercicio? Y, en su caso, en el mismo periodo del ejercicio 2019 ¿cuántas
Tn. se recogió de papel y cartón?

7.- ¿Qué coste económico supone al Ayuntamiento la adecuación de los contendedores?
¿A qué partida del presupuesto municipal se incardina esta consignación económica?

8.- ¿Cuántas peticiones ha recibido la Delegación para la   instalación de nuevos
contenedores cartón-papel en distintos puntos de la ciudad de València?

9.- En su caso, y de cara a la próxima campaña navideña, ¿tiene previsto la Delegación un
programa específico para la   recogida de contenedores papel-cartón? ¿Qué medidas se
implementaran y cuál sera el coste económico de la misma?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"PREGUNTAS

1.- ¿Qué razones o causas han llevado al Ayuntamiento a implementar esta actuación en
los contenedores de papel y cartón ? ¿Cuál es el plazo previsto de la misma?

En l’actualitat, dels 2.493 contenidors blaus de recollida de paper i cartó que hi ha a
València, 1.669 tenen una ranura de depòsit estreta, de 17 centímetres, que no permet introduir
bosses de paper, que no siguen menors d’esta dimensió, ni plecs de cartó que tinguen més
amplària, la qual cosa, dificulta el depòsit d’este residu dins del contenidor. Per tant, la raó és
facilitar i millorar el reciclatge de residus de paper i cartó.

El termini previst per ampliar les ranures d’estos contenidors de paper-cartó es fins el 30
de novembre, sempre que no hi haja cap imprevist.

2.- ¿Número total de contenedores afectados? ¿Esta iniciativa engloba a todos los
contenedores existentes en la ciudad y Pedanías de València?

El número total de contenidors afectats es de 1.669.

Esta iniciativa engloba a tots els contenidors que tenen la ranura més estreta per a introduir
el paper en bosses i el cartó plegat. Concretament a un model de contenidor que està conformat
per un esquelet metàl·lic i un cos i tapes de plàstic (polietilé) que té unes dimensions de
l’obertura de un rectangle de 17 x 100 cm.
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Estos contenidors estan instal·lats per tots els barris i pobles de València. La resta de
contenidors fins al total de 2.493 contenidors per a paper, son altres models i estan fabricats en
altres materials com metall, i tenen obertura d’amplària major i, per tant, no precisen d’ampliació
de ranura.

3.- ¿Qué superficie (cm) se amplia en la boca del contenedor? ¿Cuáles son las dimensiones
resultantes de las nuevas "bocas" de los contenedores de papel y cartón?

Es passa d’una ranura de 17 x 100 centímetres a una altra de mida 27 x 100 centímetres.

L’ampliació de les superfícies és de 2700-1700 cm  = 1000 cm  que suposa un 58% més2 2

que abans.

A més a més, els contenidors resulten més accessibles perquè l’altura de la part de la
ranura per on es deposita el paper i cartó baixa uns 8 centímetres.

4.- ¿Cuál es la periodicidad de los trabajos de desinfección y limpieza de los contenedores
de cartón-papel en la ciudad y en las Pedanías de València en este tiempo de pandemia?

Tots els contenidors per a residus urbans, incloent els destinats a la recollida de paper i
cartó dels barris i pobles de València, es desinfecten cada 2 dies laborables. La neteja amb aigua
a pressió i lleixiu amb equips mecànics és mensual.

5.- ¿Qué periodicidad se establece en la recogida de los contenedores de cartón-papel en
este tiempo de pandemia?

El període de recollida mitjana dels contenidors de paper-cartó és de 2 dies, es a dir, 3
vegades a la setmana. Alguns d’ells, els més productius, es recullen també els diumenges. Esta
freqüència és l’ordinària, també en els temps d’abans de la pandèmia.

6.- Asimismo, ¿cuántas Tn. de recogida papel-cartón se ha producido durante los primerso
10 meses del presente ejercicio? Y, en su caso, en el mismo periodo del ejercicio 2019 ¿cuántas
Tn. se recogió de papel y cartón?

Kilograms de residus de cartó-paper

 
GENER- OCTUBRE 

2018
GENER- OCTUBRE 

2019
GENER- OCTUBRE 

2020  
VARIACIÓ

19/18
VARIACIÓ

20/19

CARTÓ-PAPER 11.401.790 13.332.810 14.317.175  16,94% 7,38%

7.- ¿Qué coste económico supone al Ayuntamiento la adecuación de los contendedores?
¿A qué partida del presupuesto municipal se incardina esta consignación económica?

El cost econòmic d’esta adequació és de 28.846,25€. Esta despesa està consignada en el
fons per a campanyes de conscienciació i millores del servici del contracte de neteja de l’espai
públic i recollida de residus urbans vigent.
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8.- ¿Cuántas peticiones ha recibido la Delegación para la instalación de nuevos
contenedores cartón-papel en distintos puntos de la ciudad de Valencia?

Enguany s’han atés 14 peticions d’instal·lació de contenidor de paper-cartó.

9.- En su caso, y de cara a la próxima campaña navideña, ¿tiene previsto la Delegación un
programa específico para la recogida de contenedores papel-cartón? ¿Qué medidas se
implementaran y cuál sera el coste económico de la misma?

Sí, efectivament està previst en el pressupost consignat per a enguany un reforç del servici
de recollida d’estos contenidors, especialment els dies 26 i 28 de desembre, així com 7, 8, 9 i 11
de gener de 2021, incrementant els camions recol·lectors d’esta fracció de residus. El cost
econòmic del reforç previst és de 70.989,48 €."

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Mª. Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Pla de Subvencions per a la rehabilitació energètica d'edificis amb la Generalitat
Valenciana".

PREGUNTA

A preguntas formuladas por este grupo municipal en pasadas Comisiones de Ecología
Urbana, acerca de la puesta en marcha de un Plan de subvenciones para la rehabilitación
energética de edificios con la GVA, a lo largo del próximo ejercicio, se nos respondió "esa era la
previsión realizada".

Acerca de esta respuesta, y puesto que ya se está elaborando el presupuesto del
Ayuntamiento de València para el próximo año, la concejal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Ya se sabe con seguridad si el Plan de Subvenciones para la rehabilitación energética
entrará en vigor en València el próximo año?

2.- ¿De qué depende?

3.- ¿Cuánto dinero se reservará en el presupuesto para el próximo año para este Plan de
Subvenciones?

4.- ¿Cuánto aportará la Generalitat Valenciana? ¿Se ha consignado alguna partida al efecto,
en los presupuestos de la Generalitat Valenciana, aprobados el pasado día 30 de octubre?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica
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"A preguntes formulades per aquest grup municipal en passades Comissions d'Ecologia
urbana, sobre la posada en marxa d'un Pla de subvencions per a la rehabilitació al llarg del
pròxim exercici, se'ns va respondre energètica d'edificis amb la GVA, "aqueixa era la previsió
realitzada". Sobre aquesta resposta, i com que ja s'està elaborant el pressupost de l'Ajuntament de
València per a l'any vinent, la regidor que subscriu formula les següents preguntes:

1.- Ja se sap amb seguretat si el Pla de Subvencions per a la rehabilitació energètica entrarà
en vigor a València l'any vinent?

A través dels nous serveis municipals d'atenció ciutadana creats específicament per a
promoure i millorar l'estalvi i l'eficiència energètica, així com l'autoconsum d'energia renovable,
es preveu desenvolupar el pla de subvencions finançat a través de fons europeus per a actuacions
de rehabilitació energètica en edificis existents.

2.- De què depén?

De la coordinació i posada en marxa de les ordres de subvencions anuals que amb càrrec a
aquests fons ofereix la Generalitat.

3.- Quants diners es reservarà en el pressupost per a l'any vinent per a aquest Pla de
Subvencions?

El finançament d'aquest objectiu està inclosa principalment en el pressupost de la fundació
municipal Observatori Valencià del Canvi Climàtic.

4.- Quant aportarà la Generalitat Valenciana? S'ha consignat alguna partida a aquest efecte,
en els pressupostos de la Generalitat Valenciana, aprovats el passat dia 30 d'octubre?

Això és competència de la Generalitat."

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Mª. Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Indicadors de pobresa energètica".

PREGUNTA

"En el Plan de Actuación 2021 de València Clima y Energía, aprobado el pasado 2 de
noviembre, se hace referencia al nivel de pobreza energética cuantificado en el 23%, según el
indicador MIS (Minimum Income Estándar, criterio de los ingresos mínimo) en el mapa
realizado en el año 2016. En relación a esta información la concejal que suscribe formula las
siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha iniciado alguna actuación tendente a actualizar este indicador?

2.- En caso afirmativo, ¿de qué acciones se trata?
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3.- ¿Cuándo podremos disponer en València de indicadores más actualizados?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"En el Pla d'Actuació 2021 de València Clima i Energia, aprovat el passat 2 de novembre,
es fa referència al nivell de pobresa energètica quantificat en el 23%, segons l'indicador ELS
MEUS (Minimum Income Estàndard, criteri dels ingressos mínim) en el mapa realitzat l'any
2016. En relació a aquesta informació la regidor que subscriu formula les següents preguntes:

1.- S'ha iniciat alguna actuació tendent a actualitzar aquest indicador? 

L'estudi realitzat en 2016 per la UPV va ser el primer mapatge de la pobresa energètica a
escala municipal d'Espanya. El mètode desenvolupat per investigadors de la UPV associava
l'avaluació d'una sèrie d'indicadors al desenvolupament d'un marc conceptual d'anàlisi i
intervenció per a lluitar contra la pobresa energètica a València. Aquest treball de recerca com a
tal no té com a finalitat la de reproduir-se i va deixar clar que un indicador únic no permet
reflectir la complexitat de les situacions de pobresa energètica a València, sinó que es requereix
un enfocament multi criteri associant indicadors quantitatius i qualitatius. Seguint la línia iniciada
per aquest treball i en relació amb iniciatives realitzades a nivell europeu i nacional per a
caracteritzar i seguir l'evolució de la pobresa energètica, diferents accions s'han posat en marxa
per a seguir d'una banda les intervencions realitzades amb usuaris des de l'oficina de l'energia i
diversos projectes europeus (enfocament ascendent "bottom up"), i d'altra banda analitzar de
manera més general la situació a la ciutat a partir de dades estadístiques (enfocament descendent
"top down").

2.- En cas afirmatiu, de quines accions es tracta?

Actualment, s'està treballant a recopilar informació i dades a través de diferents projectes i
iniciatives de la ciutat relacionades amb la lluita contra la pobresa energètica:

Enfocament ascendent:

• Dades de camp obtingut a través de l'Oficina de l'Energia i les atencions i actuacions que
es realitzen a llars en vulnerabilitat energètica.

• Dades quantitatives (a través de sensors) i qualitatius (a través d'enquestes) recol·lectats
en el projecte Activage en habitatges de persones majors en possible situació de vulnerabilitat
energètica.

Enfocament descendent:

• Mapa i diagnòstic de pobresa energètica realitzat per l'IVACE en l'àmbit de la Comunitat
Valenciana, pendent de publicar oficialment.

• Dades agregades de consums energètics per codis postals, accessibles a través del portal
de dades obertes DATADIS.
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• Simulacions de demanda i comportament energètic d'habitatges de la ciutat, realitzades a
través d'eines de modelització energètica de la Càtedra de Transició Energètica Urbana.

• Projecte Power Up pendent d'aprovació per l'EU amb serveis que mitiguen des de la
municipalitat la pobresa energètica, amb una potent part d'identificació i mesurament
d'indicadors.

Tant des del projecte europeu Match Up com Wellbase es combinen tots dos enfocaments
en la identificació de llars i anàlisis d'informació recollida en els mateixos referent a l'energia
consumida, condicions de confort i paràmetres de salut.

D'aquesta manera, s'està plantejant una metodologia que ens permeta nodrir-nos de tots
aquests projectes i dades que ja es tenen, per a actualitzar el diagnòstic de pobresa energètica de
la ciutat de manera eficient en recursos i temps emprat.

3.- Quan podrem disposar a València d'indicadors més actualitzats?

En el cas dels projectes europeus, no s'esperen indicadors consolidats i publicables fins al
final dels projectes, quant a l'oficina de l'energia es realitza un informe anual del resultat de les
actuacions realitzades."

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Mª. Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Consum d'energia en els edificis públics".

PREGUNTA

"Acerca del consumo de energía en los edificios públicos, y dado que el resultado obtenido
tras el proceso de verificación de los indicadores U4SSC de la Ciudad de València, con un
149,87 está lejos de ser el más deseable, la concejal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Se va a adoptar alguna medida concreta en 2021 para mejorar este indicador?

2.- En caso afirmativo, ¿de qué medidas se trata?

3.- ¿Se ha planteado el gobierno municipal alcanzar algún objetivo concreto y cuantificable
en este aspecto con el horizonte 2024?

4.- En caso afirmativo, ¿cuál es el objetivo?

5.- En caso negativo, ¿por qué motivo?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica
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"Sobre el consum d'energia en els edificis públics, i atés que el resultat obtingut després del
procés de verificació dels indicadors U4SSC de la Ciutat de València, amb un149,87 està lluny
de ser el més desitjable, la regidor que subscriu formula les següents preguntes:

1.- S'adoptarà alguna mesura concreta en 2021 per a millorar aquest indicador?

En el marc del full de ruta per a la transició energètica municipal s'inclouen diverses
accions per a promoure l'estalvi, l'eficiència energètica i l'autoconsum amb energia renovable.

2.- En cas afirmatiu, de quines mesures es tracta?

Es tracta de millora caracterització i millora de l'eficiència energètica dels edificis i
equipaments municipals tant mitjançant la capacitació i divulgació dels funcionaris municipals
com d'implementació de mesures passives, de la substitució d'il·luminació convencional per
il·luminació led, i de l'execució d'instal·lacions fotovoltaiques per a autoconsum.

3.- S'ha plantejat el govern municipal aconseguir algun objectiu concret i quantificable en
aquest aspecte amb l'horitzó 2024?

El full de ruta de la transició energètica planteja objectius 2030 que han d'aconseguir-se
progressivament.

4.- En cas afirmatiu, quin és l'objectiu?

Els objectius a 2030 persegueixen un 60% de reducció d'emissions de CO  a la ciutat2
respecte a 2007, així com un 40% de reducció de la demanda d'energia final a la ciutat, un 45%
d'electrificació de la demanda d'energia final a la ciutat i un 10% de cobertura de la demanda
final d'energia amb energies renovables i un 20% respecte al consum elèctric en 2030 generada in
situ.

5.- En cas negatiu, per què motiu?"

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Mª. Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Projectes enfront del Canvi Climàtic".

PREGUNTA

"El pasado mes de octubre, el Presidente del Gobierno de España presentó el Plan de
Recuperación, Transformación y Resiliencia de la Economía, que contará con 72.000 millones de
euros de fondos europeos para el periodo 2021-2023. De la cantidad movilizada, Sánchez detalló
que la inversión verde representará más del 37% del total del plan. Respecto a los proyectos
presentados a Alcaldía en materia de lucha contra el cambio climático, con el objetivo de optar a
los fondos Next Generation, la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:
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1.- ¿Cuántos Proyectos se han presentado? Solicitamos se nos facilite un desglose
detallado de los mismos indicando contenido y presupuesto de los mismos.

2.- De los proyectos presentados, ¿cuáles optarán finalmente a los fondos Next Generation
y serán presentados para su evaluación al gobierno central?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"El passat mes d'octubre, el President del Govern d'Espanya va presentar el Pla de
Recuperació, Transformació i Resiliència de l'Economia, que comptarà amb 72.000 milions
d'euros de fons europeus per al període 2021-2023. De la quantitat mobilitzada, Sánchez va
detallar que la inversió verda representarà més del 37% del total del pla. Respecte als projectes
presentats a Alcaldia en matèria de lluita contra el canvi climàtic, amb l'objectiu d'optar als fons
Next Generation, la regidor que subscriu formula les següents preguntes:

  1.- Quants Projectes s'han presentat? Sol·licitem que se'ns facilite un desglossament
detallat dels mateixos indicant contingut i pressupost d'aquests.

Actualment s'estan preparant projectes de caràcter transversal que integraran actuacions de
diversa índole per a promoure tant la mitigació com l'adaptació.

  2.- Dels projectes presentats, quins optaran finalment als fons Next Generation i seran
presentats per a la seua avaluació al govern central?

Els projectes seran sotmesos a un marc de coordinació prèviament a la seua selecció i
presentació final, per la qual cosa encara no és possible oferir una contestació a aquesta
pregunta."

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a les "Activitats clíniques del Centre d'Acollida Avifauna Urbana i Animals Exòtics de
Natzaret".

PREGUNTA

"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020, discriminados por mes y especie tratada.

PREGUNTAS

1) ¿Cuántas actividades clínicas de han realizado?

2) ¿Cuántas cirugías?

3) ¿Cuántos microchips se han implantado?
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4) ¿Cuántas actuaciones veterinarias se han realizado? Indique su tipología y número."

RESPOSTA

Sra. Tello, delegada de Benestar Animal

"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020, discriminados por mes y especie tratada.

PREGUNTAS

1) ¿Cuántas actividades clínicas de han realizado?

Se han realizado un mínimo de 335 actividades de clínica veterinaria, equivalentes a las
335 entradas de animales en el Centro. No obstante, esta cantidad se debería multiplicar por 2 ó
por 3, para contabilizar también los tratamientos y visitas de seguimiento que reciben los
animales con posterioridad a su ingreso y durante toda su estancia en las instalaciones. Así, la
realidad estaría más cerca de la cifra de 670-1005 actuaciones clínicas.

Se pueden detallar dichas actividades clínicas en los siguientes epígrafes: exploraciones
clínicas, controles de peso y/o longitud en su caso, baño y secado de pelaje/plumaje en caso
necesario, tomas de temperatura si procede, desparasitaciones interna y externa, recorte/limado
de uñas y/o picos según especie, recorte de pelaje/plumaje en mal estado, limpieza ocular/ótica si
procede, cura y desbridado de heridas y lesiones varias, rehidratación y fluidoterapia oral y/o
parenteral según necesidad, tratamientos orales y/o parenterales según proceso patológico que
presente el animal (antibióticos, antifúngicos, suplementos vitamínicos y nutricionales,
antiinflamatorios…), oxígenoterapia, tratamiento con nebulizadores, lavados de vías respiratorias
altas, alimentación por sonda nasogástrica, reducción de fracturas no complicadas, reparación de
caparazón en tortugas, limado de pezuñas.

2) ¿Cuántas cirugías?

Se han realizado 30 cirugías, se incluyen aquí los procedimientos clínicos que requieren
sedación con medicación parenteral, anestesia inhalatoria o una combinación de ambas: exéresis
de abcesos, desbridado y sutura de lesiones, etc., castraciones de mamíferos: conejos, cobayas y
hurones.

3) ¿Cuántos microchips se han implantado?

Se han implantado 8 microchips del Ministerio de Asuntos Económicos y Transformación
Digital (MINECO). Estos microchips se destinan siempre a ejemplares de especies incluidas en
el Convenio CITES.

4) ¿Cuántas actuaciones veterinarias se han realizado? Indique su tipología y número.

Se han realizado numerosas actuaciones veterinarias. Se entiende por "actuación
veterinaria" toda aquella intervención del veterinario en la que aplica su conocimiento técnico, ya
sea en la especialidad de clínica como en otras áreas de la profesión:
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- labores asistenciales de medicina veterinaria ("actividad de clínica") a los animales que
ingresan en el Centro, y los que se encuentran ya alojados en el mismo, anteriormente descritas
en el punto 1.

- uso de Microscopía Óptica para diagnóstico y seguimiento de parasitosis internas y
externas, disbiosis intestinales, procesos inflamatorios y/o neoplásicos, cristalurias, etc:
aproximadamente 400 observaciones.

- Implantación de microchips de identificación: 8 microchips.

- Inoculación de vacunas a Lagomorfos: 7 vacunas.

- en las adopciones de animales, revisión veterinaria previa del animal a entregar, y
asesoramiento técnico veterinario al futuro propietario: 36 actuaciones.

- en las cesiones de animales CITES, revisión veterinaria previa del animal a entregar, y
asesoramiento técnico veterinario al futuro tenedor: 11 actuaciones. 

- en las recuperaciones por propietario, un total de 10 actuaciones.

- en el traslado de animales a otras instalaciones oficiales (Centro de Recuperación "La
Granja" de El Saler – especies autóctonas), revisión veterinaria previa del animal a trasladar y
remisión de datos clínicos a destino. En algunos casos se ha custodiado y trasladado
personalmente al ejemplar hasta llegar a destino: 30 actuaciones.

- en el traslado urgente de animales a otros Núcleos Zoológicos, por motivos de bienestar
animal, se ha trasladado y custodiado personalmente al/los animal/es hasta llegar a destino: 1
actuación (1 animal) con el Jardín del Papagayo de Benicarló (Castellón) y 1 actuación (19
animales) con el CRARC de Masquefa (Barcelona).

- emisión de Certificados Veterinarios para el Transporte de Animales en caso necesario,
acreditando así la trazabilidad entre el Centro de salida y el de llegada, y el correcto estado
sanitario de los animales previo al viaje: 6 Certificados.

- en las liberaciones de animales una vez restablecida su salud, revisión veterinaria antes de
proceder a su suelta: 16 liberaciones.

- toma de muestras oficiales, en el marco del Plan Anual Zoosanitario que marca la
Conselleria de Agricultura en la Comunidad Valenciana (aves, pequeños rumiantes, porcino): 27
muestras de cloaca, 6 de sangre entera de rumiantes, 2 de calzas para gérmenes en suelo. Esto
suma un total de 35 muestras oficiales. 

- Atención veterinaria presencial en días festivos: 10 jornadas.

- emisión y gestión de informes técnicos y de documentación relacionada con la actividad
del Centro, de oficio o a instancia de parte (FFCCS, Conselleria de Agricultura, Fiscalía
provincial de Valencia, Concejalías municipales…).
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- asesoramiento técnico veterinario a Policía Local, Policía Nacional, SEPRONA, Fiscalía
de Medio Ambiente, SOIVRE, Aduanas…de forma presencial o telefónica.

- organización del trabajo de los Auxiliares de Oficios, con referencia al cumplimiento de
los Procedimientos Normalizados de Trabajo impolantados en el Centro y el respeto hacia el
bienestar de los animales albergados en él."

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a les "Activitats clíniques del Nucli Zoològic Municipal de Benimàmet".

PREGUNTA

"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020, discriminados por mes y especie tratada.

PREGUNTAS

1) ¿Cuántas actividades clínicas de han realizado? Indique su tipología y número.

2) ¿Cuántas cirugías? Indique su tipología y número.

3) ¿Cuántos microchips se han implantado?

4) ¿Cuántas actuaciones veterinarias se han realizado? Indique su tipología y número."

RESPOSTA

Sra. Tello, delegada de Benestar Animal

"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020, discriminados por mes y especie tratada.

PREGUNTAS

1) ¿Cuántas actividades clínicas de han realizado? Indique su tipología y número.

En relación a las actividades clínicas realizadas en el Núcleo Zoológico de Benimamet
cabe recordar que la actividad clínica se divide en la realizada por los Técnicos Veterinarios
Municipales y por otro lado la realizada por los veterinarios de le entidad gestora del núcleo.

En cuanto a la realizada por el personal municipal se basa en las relativas a las actividades
clínicas anexas al desarrollo del Plan de Esterilización Felino de la Ciudad de Valencia que se
lleva a cabo en las instalaciones de Benimamet por los veterinarios municipales; estas conllevan
actividades clínicas como la exploración clínica general, incluyendo la revisión oral de los
animales, desparasitación externa e interna, cura de heridas así como la administración de la
medicación necesaria para el tratamiento de las patologías asociadas a cada caso como puede ser
la administración de antiinflamatorios, antibióticos, soluciones oftálmicas, etc. Estas acciones son
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aplicadas a cada uno de los ejemplares sometidos al Plan de Esterilización Felino. Asimismo se
llevan a cabo labores de diagnosis de enfermedades sistémicas de los animales que presenten
sintomatología compatible con patologías como la Panleucopenia, Inmunodeficiencia felina o la
Leucemia felina.

Además se realizan labores administrativas asociadas a las actividades clínicas como son la
notificación a los propietarios de animales recogidos con microchip y la liberación de los
dispositivos transcurrido el plazo legal para la posible adopción.

Por otro lado las actividades clínicas llevadas a cabo por los veterinarios de la entidad
gestora incluyen la exploración clínica general de los animales recogidos en vía pública así como
de los animales que van a ser entregados bien en adopción así como los que tiene como destino
una casa de acogida previa a su adopción definitiva. Además se realizan actividades clínicas
diversas en función de las patologías de los animales recogidos así como los que se encuentran en
las instalaciones, como pueden ser curas de heridas, pauta de tratamiento veterinario para los
animales enfermos con patologías tales como la Leishmania, Parvovirosis, Dirofilariosis,
Erlichiosis, Panleucopenia, Inmunodeficiencia felina, Leucemia felina así como cualquier otra
que pudiera presentarse. Se realizan también actividades de toma de muestras para el análisis en
laboratorio necesario tanto para la diagnosis así como para el seguimiento de las citadas
enfermedades.

2) ¿Cuántas cirugías? Indique su tipología y número.

Al igual que en la cuestión anterior las cirugías realizadas por los Técnicos Veterinarios
Municipales se centran en las esterilizaciones de los animales sometidos al plan de esterilización
felino. En relación a este punto se realiza una ovariohisterectomía ventral o lateral en las hembras
y una orquiectomía escrotal en los machos. Asimismo se realizan cirugías asociadas al plan como
son enucleaciones oculares, exodoncias o amputaciones. En el periodo al que se requiere
información se han realizado un total de 345 esterilizaciones, 11 enucleaciones oculares, 8
exodoncias parciales y 5 amputaciones de orejas.

Los veterinarios empleados por la entidad gestora del Núcleo Zoológico de Benimamet han
realizado intervenciones quirúrgicas incluyendo entre ellas, amputaciones, enucleaciones
oculares, exodoncias, esterilizaciones, cirugías ortopédicas y de traumatología de animales
recogidos en vía pública o presentes en las instalaciones que lo requieran. Actualmente se ha
preguntado el número de actividades quirúrgicas a la entidad gestora no habiendo obtenido la
información hasta el momento.

3) ¿Cuántos microchips se han implantado?

La implantación de los microchips es una actividad realizada por la entidad gestora a la
que se he preguntado el número de dispositivos implantados no habiendo obtenido la
información hasta el momento.

4) ¿Cuántas actuaciones veterinarias se han realizado? Indique su tipología y número.

Las actuaciones veterinarias realizadas por los Técnicos Veterinarios Municipales durante
el 2020 han comprendido:
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- actuaciones tales como las visitas a las colonias sometidas al plan de esterilización felino
previo a su sometimiento al plan para coordinar las acciones a llevar a cabo tanto con las
personas gestoras de la colonia como con el grupo de rescate de la entidad gestora del núcleo
zoológico.

- el establecimiento de las labores de captura de los animales.

- la posterior suelta de los animales.

- la vigilancia durante el periodo postoperatorio de los animales en las instalaciones.

- la actuación en domicilios con problemática vecinal por la tenencia de animales.

- la colaboración con los cuerpos y fuerzas de autoridad en deshaucios y desalojos de
inmuebles en los que hay implicados animales.

- la mediación en cualquier tema que tenga implicados animales, tanto entre particulares
como entre instituciones públicas o privadas.

- colaboraciones con entidades u organizaciones en relación a la tenencia de animales.

- formación e información en materia relativa a la tenencia de animales."

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a les "Entrades i eixides d'animals en el Centre d'Acolliment de fauna exòtica i
avifauna".

PREGUNTA

"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020.

PREGUNTAS

1) Indique la cantidad de entradas y salidas en el centro, discriminado las entradas por
especie y las salidas también por especie y razón de la salida del centro.

2) Sobre los robos indique fecha, especie y los trámites de denuncia seguidos por parte del
Ayuntamiento.

3) Sobre los escapes indique fecha y especie.

4) Sobre los traslados indique fecha, especie y destino."

RESPOSTA

Sra. Tello, delegada de Benestar Animal
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"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020.

PREGUNTAS

1.  Indique la cantidad de entradas y salidas en el centro, discriminado las entradas por
especie y las salidas también por especie y razón de la salida del centro.

Se adjunta documento donde se detalla todo lo solicitado.

2. Sobre los robos indique fecha, especie y los trámites de denuncia seguidos por parte del
Ayuntamiento.

Se adjunta documento donde se detalla todo lo solicitado. En todos los robos se ha
presentado denuncia ante la Policía Nacional.

3. Sobre los escapes indique fecha y especie.

Se adjunta documento donde se detalla todo lo solicitado.

4. Sobre los traslados indique fecha, especie y destino.

Se adjunta documento donde se detalla todo lo solicitado.
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##ANEXO-1744460##

NOMBRE C OMUN NOMBRE CIENTIFICO CAUSA DE SALIDA

Hamster común Mesocricetus auratus Adopción

Cobaya Cavia porcellus Adopción

Cobaya Cavia porcellus Adopción

Cobaya Cavia porcellus Adopción

Cobaya Cavia porcellus Adopción

Hamster ruso Phodopus sungorus Adopción

Hurón Mustela putorius furo Adopción

Cobaya Cavia porcellus Adopción

Cobaya Cavia porcellus Adopción

Conejo Oryctolagus cuniculus Adopción

Cobaya Cavia porcellus Adopción

Cobaya Cavia porcellus Adopción

Cobaya Cavia porcellus Adopción

Gallina Gallus gallus Adopción

Pato mudo Cairina moschata Adopción

Isabelita del Japón Lonchura striata domestica Adopción

Cobaya Cavia porcellus Adopción

Gallo común Gallus gallus Adopción

Gallina Gallus gallus Adopción

Ninfa Nymphicus hollandicus Adopción

Canario Serinus canaria Adopción

Gallina Gallus gallus Adopción

Jilguero-Canario Carduelis sp. Adopción

Pato mudo Cairina moschata Adopción

Canario Serinus canaria Adopción

Canario Serinus canaria Adopción

Ninfa Nynfhicus hollandicus Adopción

Periquito común Melopsittacus undulatus Adopción

Codorniz china Coturnix chinensis Adopción

Ninfa Nynfhicus hollandicus Adopción

Codorniz china Coturnix chinensis Adopción

Codorniz china Coturnix chinensis Adopción

Gallo común Gallus gallus Adopción

Gallo común Gallus gallus Adopción

Gallo común Gallus gallus Adopción

Cabra Aegagrus hircus Adopción

Tortuga rusa Testudo horsfieldii Depósito

Agapornis Fischeri Agaporni fischeri Depósito

Tortuga rusa Testudo horsfieldii Depósito

Pyrrhura Pyrrhura molinae Depósito

Varano Melinus Varanus melinus Depósito

Varrano del Nilo Varanus niloticus Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito
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Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum Depósito

Tortuga rusa Testudo horsfieldii Depósito

Pyrrhura Phyrrhura molinae Depósito

Tortuga sulcata Centrochelys sulcata Depósito

Tortuga mediterranea híbrida Testudo hermanni hermanni X T. h. boetgeriDepósito

Tortuga rusa Testudo horsfieldii Depósito

Tortuga rusa Testudo horsfieldii Depósito

Tortuga de espolones Centrochelys sulcata Depósito

Varrano del Nilo Varanus niloticus Entra cadáver

Varrano del Nilo Varanus niloticus Entra cadáver

Paloma bravía Columba livia Entra cadáver

Vencejo Apus apus Entra cadáver

Falsa coral Lampropeltis triangulum Escape

Tórtola turca Streptopelia decaocto Liberación

Tórtola turca Streptopelia decaocto Liberación

Paloma bravía Columba livia Liberación

Tórtola turca Streptopelia decaocto Liberación

Tórtola turca Streptopelia decaocto Liberación

Tórtola turca Streptopelia decaocto Liberación

Tórtola turca Streptopelia decaocto Liberación

Tórtola turca Streptopelia decaocto Liberación

Paloma colombaire Columba livia Liberación

Vencejo Común Apus apus Liberación

Paloma bravía Columba livia Liberación

Paloma bravía Columba livia Liberación

Avión común Delinchon urbica Liberación

Avión común Delinchón urbicum Liberación

Gorrion Paser domesticus Liberación

Paloma bravía Columba livia Liberación

Cobaya Cavia porcellus Muerte

Rata Dumbo Rattus norvegicus Muerte

Rata Dumbo Rattus norvegicus Muerte

Tortuga rusa Testudo horsfieldii Muerte

Tortuga rusa Testudo horsfieldii Muerte

Iguana verde Iguana iguana Muerte

Iguana verde Iguana iguana Muerte

Iguana verde Iguana iguana Muerte

Iguana verde Iguana iguana Muerte

Hamster ruso Phodopus sungorus Muerte

Hamster ruso Phodopus sungorus Muerte

Hamster ruso Phodopus sungorus Muerte



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 0

d
zG

 L
q
M

M
 S

aM
k 

eQ
3
p
 5

D
P
s 

t7
K
m

 a
LU

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 18/12/2020 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 18/12/2020 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 12 DE NOVEMBRE DE 2020 66

Hamster ruso Phodopus sungorus Muerte

Hamster ruso Phodopus sungorus Muerte

Ratón común Mus musculus Muerte

Ratón común Mus musculus Muerte

Ardilla común Sciurus vulgaris Muerte

Tórtola turca Streptopelia decaocto Muerte

Aratinga de Guayaquil Aratinga erythrogenys Muerte

Paloma bravía Columba livia Muerte

Oca común Anser anser Muerte

Serpiente del Maiz Elaphe guttata Muerte

Serpiente del Maiz Elaphe guttata Muerte

Rana Phyllobates sp. Muerte

Paloma bravía Columba livia Muerte

Tórtola turca Streptopelia decaocto Muerte

Estornino negro Sturnus unicolor Muerte

Paloma bravía Columba livia Muerte

Hamster sirio Mesocricetus auratus Muerte

Gallina Gallus Gallus Muerte

Gallina Gallus Gallus Muerte

Hamster ruso Phodopus sungorus Muerte

Verderón Chloris Chloris Muerte

Verderón Chloris Chloris Muerte

Gorrión Común Passer domesticus Muerte

Pato mudo Cairina moschata Muerte

Aratingade Guayaquil Aratinga erythrogenys Muerte

Gallina Gallus Gallus Muerte

Gallina Gallus Gallus Muerte

Aratinga del Guayaquil Psittacara erythrogenys Muerte

Tórtola turca Streptopelia decaocto Muerte

Aratinga verde Psittacara holochlorus Muerte

Curruca capirotada Sylvia atricapilla Muerte

Cotorra argentina Myiopsitta monachus Muerte

Gorrión Común Passer domesticus Muerte

Gallo pelea Gallus gallus Muerte

Gallina Gallus gallus Muerte

Oveja Ovis aries RETIRA SANTIAGO FABREGAT

Oveja Ovis aries RETIRA SANTIAGO FABREGAT

Paloma colombaire Columba livia Retirada

Hurón Mustela putorius furo Retirada

Ninfa Nymphicus hollandicus Retirada

Paloma colombaire Columba livia Retirada

Ninfa Nymphicus hollandicus Retirada

Palomo colombaire Columba livia Retirada

Guacamayo azulamarillo Ara ararauna Retirada

Oveja Ovis aries RETIRADA SANTIAGO FABREGAT

Cotorra pecho gris Myiopsitta monachus Robo

Cotorra de pecho gris Myiopsitta monachus Robo

Cotorra de Kramer Psittacula krameri Robo

Hamster común / Sirio Mesocricetus auratus Robo

Hamster común Mesocricetus auratus Robo
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Gallo pelea Gallus gallus Robo

Gallo pelea Gallus gallus Robo

Gallo pelea Gallus gallus Robo

Gallo pelea Gallus gallus Robo

Gallo pelea Gallus gallus Robo

Gallo pelea Gallus gallus Robo

Gallo pelea Gallus gallus Robo

Conejo Oryctolagus cuniculus Robo

Gallo pelea Gallus gallus Robo

Gallo Gallus gallus Robo

Gallo pelea Gallus gallus Robo

Gallo pelea Gallus gallus Robo

Gallo Común Gallus Gallus Robo

Gallina Gallus gallus Robo

Periquito común Melopsittacus undulatus Robo

Gallina Gallus Gallus Robo

Gallina Gallus Gallus Robo

Gallina Gallus Gallus Robo

Cotorrita del sol Aratinga solstitialis Robo

Codorniz común Coturnix coturnix Traslado CR La Granja

Jilguero Carduelis carduelis Traslado CR La Granja

Curruca capirotada Sylvia atricapilla Traslado CR La Granja

Cotorra de Kramer Psittacula krameri Traslado CR La Granja

Gorrión Común Passer domesticus Traslado CR La Granja

Mirlo común Turdus merula Traslado CR La Granja

Verderón Carduelis chloris Traslado CR La Granja

Lavandera blanca Motacilla alba Traslado CR La Granja

Gaviota patiamarilla Larus michahellis Traslado CR La Granja

Mirlo común Turdus merula Traslado CR La Granja

Cernícalo vulgar Falco tinunculus Traslado CR La Granja

Vencejo Apus apus Traslado CR La Granja

Vencejo Apus apus Traslado CR La Granja

Carbonero común Parus major Traslado CR La Granja

Avión común Delinchon urbica Traslado CR La Granja

Mirlo común Turdus merula Traslado CR La Granja

Cotorra argentina Myiopsitta monachus Traslado CR La Granja

Cernícalo vulgar Falco tinunculus Traslado CR La Granja

Vencejo Común Apus apus Traslado CR La Granja

Vencejo Común Apus apus Traslado CR La Granja

Mirlo común Turdus merula Traslado CR La Granja

Ánade real híbrido Anas platyrhynchos Traslado CR La Granja

Paloma Torcaz Columba palumbus Traslado CR La Granja

Cotorra Myiopsitta monachus Traslado CR La Granja

Camaleón Chamaleo chamaleo Traslado CR La Granja

Curruca cabecinegra Sylvia melanocephala Traslado CR La Granja

Cotorra argentina Myiopsitta monachus Traslado CR La Granja

Mirlo negreo Sturnus unicolor Traslado CR La Granja

Tortuga mediterranea Testudo hermanni Traslado CR La Granja

Tortuga mediterranea Testudo hermanni Traslado CR La Granja

Autillo Otus scops Traslado CR La Granja
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##ANEXO-1744462##

NOMBRE C OMUN NOMBRE CIENTIFICO FECHA DE SALIDA CAUSA DE SALIDA
Cotorra pecho gris Myiopsitta monachus 20-feb.-20 Robo
Cotorra de pecho gris Myiopsitta monachus 20-feb.-20 Robo
Cotorra de Kramer Psittacula krameri 20-feb.-20 Robo
Hamster común / Sirio Mesocricetus auratus 2-ene.-20 Robo
Hamster común Mesocricetus auratus 2-ene.-20 Robo
Gallo pelea Gallus gallus 2-ene.-20 Robo
Gallo pelea Gallus gallus 2-ene.-20 Robo
Gallo pelea Gallus gallus 2-ene.-20 Robo
Gallo pelea Gallus gallus 15-ene.-20 Robo
Gallo pelea Gallus gallus 15-ene.-20 Robo
Gallo pelea Gallus gallus 2-ene.-20 Robo
Gallo pelea Gallus gallus 2-ene.-20 Robo
Conejo Oryctolagus cuniculus 7-ene.-20 Robo
Gallo pelea Gallus gallus 15-ene.-20 Robo
Gallo Gallus gallus 20-feb.-20 Robo
Gallo pelea Gallus gallus 16-mar.-20 Robo
Gallo pelea Gallus gallus 12-may.-20 Robo
Gallo Común Gallus Gallus 16-mar.-20 Robo
Gallina Gallus gallus 11-may.-20 Robo
Periquito común Melopsittacus undulatus 23-sep.-20 Robo
Gallina Gallus Gallus 25-sep.-20 Robo
Gallina Gallus Gallus 25-sep.-20 Robo
Gallina Gallus Gallus 25-sep.-20 Robo
Cotorrita del sol Aratinga solstitialis 23-sep.-20 Robo
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##ANEXO-1744464##

NOMBRE C OMUN NOMBRE CIENTIFICO FECHA DE SALIDA CAUSA DE SALIDA

Falsa coral Lampropeltis triangulum 3-sep.-20 Escape
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##ANEXO-1744466##

NOMBRE C OMUN NOMBRE CIENTIFICO FECHA DE SALIDA
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ajolote mejicano Ambystoma mexicanum 21-ene.-20
Ánade real híbrido Anas platyrhynchos 22-jul.-20
Autillo Otus scops 21-oct.-20
Avión común Delinchon urbica 1-jul.-20
Camaleón Chamaleo chamaleo 27-ago.-20
Carbonero común Parus major 7-jul.-20
Cernícalo vulgar Falco tinunculus 22-jun.-20
Cernícalo vulgar Falco tinunculus 7-jul.-20
Codorniz común Coturnix coturnix 13-ene.-20
Cotorra Myiopsitta monachus 26-ago.-20
Cotorra argentina Myiopsitta monachus 3-jul.-20
Cotorra argentina Myiopsitta monachus 30-sep.-20
Cotorra de Kramer Psittacula krameri 11-may.-20
Curruca cabecinegra Sylvia melanocephala 4-sep.-20
Curruca capirotada Sylvia atricapilla 13-mar.-20
Gaviota patiamarilla Larus michahellis 15-jun.-20
Gorrión Común Passer domesticus 20-may.-20
Jilguero Carduelis carduelis 17-ene.-20
Lavandera blanca Motacilla alba 28-may.-20
Mirlo común Turdus merula 20-may.-20
Mirlo común Turdus merula 15-jun.-20
Mirlo común Turdus merula 3-jul.-20
Mirlo común Turdus merula 13-jul.-20
Mirlo negreo Sturnus unicolor 19-oct.-20
Paloma Torcaz Columba palumbus 5-ago.-20
Tortuga mediterranea Testudo hermanni 19-oct.-20
Tortuga mediterranea Testudo hermanni 19-oct.-20
Tortuga sulcata Centrochelys sulcata 2-oct.-20
Varano Melinus Varanus melinus 21-ene.-20
Varrano del Nilo Varanus niloticus 21-ene.-20
Vencejo Apus apus 23-jun.-20
Vencejo Apus apus 23-jun.-20
Vencejo Común Apus apus 9-jul.-20
Vencejo Común Apus apus 13-jul.-20
Verderón Carduelis chloris 28-may.-20
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CAUSA DE SALIDA
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Depósito
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Depósito
Depósito
Depósito
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
Traslado CR La Granja
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OBSERVACIONES
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC
Depósito CRARC

Depósito el Jardín del Papagayo
Depósito CRARC
Depósito CRARC
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26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a les "Inspeccions veterinàries de la Secció de Benestar Animal".

PREGUNTA

"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020.

 PREGUNTAS

1) ¿Cuántas inspecciones veterinarias se han realizado? ¿En qué ámbitos? ¿En cuántas
asistió la Policía Local?

2) ¿Cuántas intervenciones se han realizado en domicilios? ¿Cuántas han terminado en
decomisos? Expliquen las razones de cada uno de ellos.

3) ¿Cuántas intervenciones se han realizado en locales? ¿Cuántas han terminado en
decomisos? Expliquen las razones de cada uno de ellos."

RESPOSTA

Sra. Tello, delegada de Benestar Animal

"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020.

PREGUNTAS

1.  ¿Cuántas inspecciones veterinarias se han realizado? ¿En qué ámbitos? ¿En cuántas
asistió la Policía Local?

En lo que llevamos de 2020 los técnicos veterinarios han realizado un total de 215
inspecciones veterinarias.

Los ámbitos en los que se han realizado estas inspecciones han sido:

a) Inspección veterinaria de animales en eventos multitudinarios: Bendición de Sant
Antoni. Incluyó exploración clínica in situ de una muestra representativa de los animales
asistentes, valoración de condiciones higiénico-sanitarias, revisión de documentación obligatoria,
etc. Previamente, se redactaron los preceptivos informes técnicos de valoración y autorización
del evento. La presencia veterinaria durante todo el evento se complementó con apoyo de la
Policía Local (UMA).

b) La actuación en domicilios con problemática vecinal por la tenencia de animales.

c) La actuación en deshaucios y desalojos de inmuebles en los que hay implicados
animales.
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d) La mediación en cualquier tema que tenga implicados animales, tanto entre particulares
como entre instituciones públicas o privadas.

e)   La actuación para la resolución de expedientes administrativos de casos de maltrato
animal.

f) La actuación para la resolución de expedientes administrativos de casos de tenencia
ilegal de animales.

g) La actuación para la resolución de expedientes administrativos de casos de colonias
felinas situadas en suelo público o privado.

h) La actuación para la resolución de expedientes administrativos de casos de viviendas
con individuos con síndrome de Diógenes con implicación de animales o de Noé.

i) La actuación para la resolución de expedientes administrativos de casos de ciudadanos
con problemática o incapacidades de diversa índole para la tenencia de animales a su cargo.

De este número un total 40 inspecciones han sido realizadas en colaboración y asistidos
por la Unidad de Medio Ambiente de la Policía Local de la Ciudad de València.

2.  ¿Cuántas intervenciones se han realizado en domicilios? ¿Cuántas han terminado en
decomisos? Expliquen las razones de cada uno de ellos.

3.  ¿Cuántas intervenciones se han realizado en locales? ¿Cuántas han terminado en
decomisos? Expliquen las razones de cada uno de ellos.

Para mejor comprensión las intervenciones las vamos a enumerar las realizadas por los
técnicos de cada uno de los centros y la pregunta 2 y 3 se contestarán en una:

CENTRO DE NAZARET:

a) Intervenciones en locales y domicilios: 60 inspecciones (incluye primera visita,
comprobaciones e intentos de inspección con resultado infructuoso), de oficio o a instancia de
parte. Se desglosan en inspecciones en 3 tiendas de animales y 20 domicilios.

b)  Intervenciones en locales y domicilios, con resultado de decomiso de animales
indocumentados u objeto de maltrato, con el apoyo de SEPRONA, Policía Local (UMA) y
Fiscalía de Medio Ambiente: 1 tienda de animales (62 animales por condiciones
higiénico-sanitarias muy deficientes), 1 local de restauración (1 Loro, por falta de documentación
que acredite su legal procedencia), 2 alquerías abandonadas (30 gallos de combate, 40 palomos
deportivos, 2 perros de raza potencialmente peligrosa, y 8 gallos de combate, respectivamente) y
5 domicilios (animales incautados: 10 perros de raza potencialmente peligrosa, 1 cerdo
vietnamita, 11 reptiles, 17 anfibios, 4 gallinas, 1 gallo de granja, 1 fringílido silvestre). En uno de
los domicilios se decomisaron animales en 2 ocasiones.

c) Elaboración de informes técnicos que emanan de todas las actuaciones citadas, inclusive
los solicitados por SEPRONA, Fiscalía de Medio Ambiente, etc., en total 50 informes.
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d) Docencia, en el marco del Plan de Formación del Ayuntamiento de Valencia, en el curso
664 "Gatos Urbanos. Programa CER".

e) Intervención en programas de televisión dirigidos al gran público, facilitando
información técnica sobre temática de animales exóticos.

CENTRO DE BENIMAMET:

En lo que llevamos de 2020 los técnicos veterinarios municipales han realizado un total de
210 inspecciones veterinarias de las cuales 165 se han llevado a cabo en el ámbito domiciliario.
De ellas en 5 ocasiones se ha procedido a la retirada de los animales de las viviendas por parte
del grupo de rescate de la entidad gestora del Núcleo Zoológico Municipal."

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Neteja d'embornals davant episodis de tempestes i gota freda".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1) ¿Qué medidas preventivas ha realizado la Delegación de Gestión Sostenible de Residuos
Urbanos y Limpieza del Espacio Público para la limpieza de suciedad, hojas y papeles de los
imbornales?

2) ¿Han supuesto un coste extraordinario estas actualizaciones en 2020?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"PREGUNTAS

1) ¿Qué medidas preventivas ha realizado la delegación de Gestión sostenible de Residuos
Urbanos y Limpieza del Espacio Público para la limpieza de suciedad, hojas y papeles de los
imbornales?

El servici de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai Públic intensifica tots
els anys els treballs de neteja de fulles caigudes dels arbres i altres residus lleugers com papers i
plàstics per a previndre i evitar l’acumulació als embornals i que estos puguen quedar taponats i
no drenen adequadament l’aigua caiguda per episodis de tempestes i gota freda.
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Les mesures preventives enguany son els treballs de 6 agranadores mecàniques que

disposen de sistemes d’aspiració, raspalls i dipòsit (tolva) d’1 m , i 19 operaris/ies manuals de3

suport a les màquines anteriors, treballant les jornades de dilluns a dissabte durant els mesos de
novembre, desembre i gener.

A més d’estos treballs específics, tots els mitjans de neteja manual i mecànica
(agranadores) de l’espai públic, també netejen de fulla i residus menuts els embornals en els
treballs ordinaris diari.

2) ¿Han supuesto un coste extraordinario estas actualizaciones en 2020?

El cost ordinari, és a dir, previst en la programació de servicis aprovada per a 2020 per als
treballs preventius específics esmentats en el punt 1, és de 306.545,15 €."

28 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Planificació econòmica general del servei de neteja i recollida de residus".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1) Indique la planificación económica general del servicio de limpieza y recogida de
residuos indicando las economías producidas por las cancelaciones de festividades o las medidas
tomadas por la COVID-19.

2) Sobre los datos anteriores indique las variaciones respecto a 2019 y cómo estiman que
cerraran el año."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"PREGUNTAS

1) Indique la planificación económica general del servicio de limpieza y recogida de
residuos indicando las economías producidas por las cancelaciones de festividades o las medidas
tomadas por la COVID-19.

Pressupost total de desinfecció i neteja març-desembre: 5.081.788 euros.

Fonts d'estos recursos:

- Reassignació pressupostos de neteja durant les falles i altres festes i esdeveniments, així
com altres servicis cancel·lats: 2.197.614 euros.
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- Pressupost per a la implantació de la recollida d’orgànica en la resta de la ciutat, prevista
per a novembre i desembre: 343.273,15 euros.

- Aproximadament la meitat d’este pressupost són servicis de neteja amb aigua ja
programats de manera ordinària en el pressupost inicial de neteja de la ciutat, abans de la
COVID-19: 2.540.900,85 euros.

2) Sobre los datos anteriores indique las variaciones respecto a 2019 y cómo estiman que
cerraran el año.

Les dades expressades al punt anterior no són extrapolables a l’any 2019, donades les
extraordinàries circumstàncies d’emergència sanitària de 2020 provocades per la pandèmia a
nivell mundial. No obstant això, és destacable que el pressupost per a la neteja amb aigua amb
mitjans mecànics com camions cisterna, llava-voreres i furgonetes amb grups d’hidropressió en
2020 és, aproximadament, el doble que en 2019, i té com a objectiu doblar la freqüència de
baldeig en viari públic dels barris i pobles de València."

29 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Recollida de residus a les platges durant 2020".

PREGUNTA

"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020.

PREGUNTAS

1) ¿Cuál es el coste de las actuaciones realizadas en las playas durante la temporada de
baño 2020? ¿Y fuera de la temporada de baño?

2) ¿Con que medios mecánicos ha contado dicho servicio durante la temporada de baño
2020? ¿Y fuera de la temporada de baño?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"PREGUNTAS

1) ¿Cuál es el coste de las actuaciones realizadas en las playas durante la temporada de
baño 2020? ¿Y fuera de la temporada de baño?

El cost de les actuacions realitzades pel servici de Gestió Sostenible de Residus Urbans i
Neteja de l’Espai Públic a totes les platges del terme de València durant la temporada de bany
2020 ha sigut de 620.266,33 €.
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El cost de les actuacions realitzades pel servici de Gestió Sostenible de Residus Urbans i
Neteja de l’Espai Públic a totes les platges del terme de València fora de la temporada de bany
2020 ha sigut de 251.034,84 €. A més, durant els dies 19 al 22 de gener de 2020, es va produir un
temporal de vent i pluges torrencials que van requerir uns treballs de neteja d’emergència que
van suposar un cost de 167.884,41€. Per tant, el cost total de les actuacions en les platges fora de
temporada de bany ha sigut de 418.919,25 €.

2) ¿Con que medios mecánicos ha contado dicho servicio durante la temporada de baño
2020? ¿Y fuera de la temporada de baño?

MITJANS EN TEMPORADA DE BANY QUANTITAT

CONDUCTORS/ES 11

OPERARIS/IES MANUALS 24

TRACTORS AMB MÀQUINA GARBELLADORA D'ARENA 5

CAMIÓ RECOL·LECTOR TOT TERRENY 4

CAMIÓ AUTOCARREGADOR DE CAIXES DE 20 m3 2

   

MITJANS FORA DE TEMPORADA DE BANY QUANTITAT

CONDUCTORS/ES 6

OPERARIS/IES MANUALS 6

TRACTORS AMB MÀQUINA GARBELLADORA D'ARENA 3

CAMIÓ RECOL·LECTOR TOT TERRENY 2

CAMIÓ AUTOCARREGADOR DE CAIXES DE 20 m3 1

30 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a la "Recollida de residus sòlids i selectiva durant 2020".

PREGUNTA

"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020.

PREGUNTA

1) Indique los kilos de residuos recogidos indicando su modalidad (residuos solidos
urbanos, cartón y papel, envases, orgánica y vidrio) y el coste de cada servicio.

2) Compare estos datos con los años 2018, 2019 a la misma fecha."
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RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"PREGUNTA

1) Indique los kilos de residuos recogidos indicando su modalidad (residuos solidos
urbanos, cartón y papel, envases, orgánica y vidrio) y el coste de cada servicio.

2) Compare estos datos con los años 2018, 2019 a la misma fecha.

Resposta 1 i 2:

A continuació es mostra en dos taules els quilograms de residus recollits de les fraccions
sol·licitades i el cost de cada servici.

Kilograms de residus de totes les fraccions:

Residus fracció resta i altres, cartó-paper, envasos, matèria orgànica i vidre

 
GENER- OCTUBRE 
2018

GENER- OCTUBRE 
2019

GENER- OCTUBRE 
2020

VARIACIÓ
19/18

VARIACIÓ
20/19

Residus fracció resta i mobles, mercats, hospitals,
platges, solars i altres 253.247.630 246.913.280 213.361.903 -2,50% -13,59%

ORGÀNICA 2.210.580 9.469.360 17.290.010 328,37% 82,59%

PAPER-CARTÓ 11.401.790 13.332.810 14.317.175 16,94% 7,38%

ENVASOS 7.817.664 9.505.620 11.391.040 21,59% 19,83%

VIDRE 10.369.180 10.846.060 10.822.440 4,60% -0,22%

TOTAL TOTES LES FRACCIONS 285.046.844 290.067.130 267.182.568 1,76% -7,89%
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Cost de cada servici (€) de recollida de totes les fraccions, els períodes de gener a octubre (ambdós inclosos) dels anys 2018, 2019 i 2020.

   

 
GENER A OCTUBRE  

2018 GENER A OCTUBRE   2019 GENER A OCTUBRE   2020
VARIACIÓ

19/18
VARIACIÓ

20/19  

PAPER-CARTÓ 3.183.217,39 3.674.329,92 4.242.465,14 15,43% 15,46%  

ENVASOS 2.109.661,46 2.397.894,46 2.953.064,80 13,66% 23,15%  

ORGÀNICA 688.866,06 1.433.339,08 2.280.608,86 108,07% 59,11%  

RESTA 18.234.144,76 19.253.691,95 20.166.072,49 5,59% 4,74%  

TOTAL 24.215.889,67 26.767.955,90 29.642.211,29 10,54% 10,74%  

                 

31 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives al "Servici de retirada d'estris i incidències".

PREGUNTA

"Se solicitan datos a fecha 31 de octubre de 2020.

 PREGUNTA

- Indique el total de avisos para retirada de enseres e incidencias recibidos en la Sección de
Limpieza y 010, distribuidos por meses, incidencias resueltas y tipo."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"PREGUNTA

Indique el total de avisos para retirada de enseres e incidencias recibidos en la Sección de
Limpieza y 010, distribuidos por meses, incidencias resueltas y tipo.

A la següent taula s’indica el nombre d’avisos de depòsit en via pública per a retirada per
part de l’Ajuntament d’estris i mobles vells, realitzats per veïnes i veïns en compliment del
protocol establert, comunicant degudament la incidència al 010 i col·locant l’adhesiu
corresponent:
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Nombre de telefonades i avisos al telèfon 010 per a la recollida d’estris i
mobles vells.

01-GENER 2020 6.539

02-FEBRER 2020 5.591

03-MARÇ 2020 4.378

04-ABRIL 2020 3.020

05-MAIG 2020 6.732

06-JUNY 2020 8.349

07-JULIOL 2020 9.372

08-AGOST 2020 7.786

09-SETEMBRE 2020 9.252

10-OCTUBRE 2020 7.710

Total 68.729

A continuació s’indica el totals d’avisos rebuts al 010 per comunicar avisos al servici de
Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai Públic, per mesos i tipus:

  001-Contenidors
002-Neteja

Viària
003-Mobles i estris

abandonats
004-Pintades i

Cartells 005-Papereres Total general

01-GENER 2020 362 299 409 36 124 1.230

02-FEBRER 2020 266 248 564 51 151 1.280

03-MARÇ 2020 300 245 309 23 60 937

04-ABRIL 2020 196 237 140 4 39 616

05-MAIG 2020 203 261 310 7 43 824

06-JUNY 2020 168 172 359 15 89 803

07-JULIOL 2020 233 297 565 31 75 1.201

08-AGOST 2020 246 286 396 7 23 958

09-SETEMBRE 2020 350 267 412 32 81 1.142

10-OCTUBRE 2020 226 241 382 24 70 943

Total 2.550 2.553 3.846 230 755 9.934



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 0

d
zG

 L
q
M

M
 S

aM
k 

eQ
3
p
 5

D
P
s 

t7
K
m

 a
LU

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 18/12/2020 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 18/12/2020 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 12 DE NOVEMBRE DE 2020 82

Tots els avisos han sigut tractats de manera expressa i programada pels diferents servicis
de les contractes municipals de neteja de l’espai públic i han sigut resoltes immediatament."

32 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives al "Clos i neteja de solars durant 2020".

PREGUNTA

"Se solicitan datos de 2020.

PREGUNTAS

1) ¿Cuál es el coste de las actuaciones realizadas durante el presente año?

2) ¿Cuál es el número de solares limpiados? ¿Cuál es el número de solares vallados?

3) ¿Cuántos expedientes se han tramitado?

4) ¿Cuántos trabajos de vallado y limpieza de solares están pendientes de realizar? Indique
su ubicación y la previsión de finalización de los trabajos en cada uno de ellos."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"PREGUNTAS

1) ¿Cuál es el coste de las actuaciones realizadas durante el presente año?

El cost dels solars de propietat privada realitzats per execució subsidiària durant l’any 2020
fins al mes d’octubre ha sigut de 33.400’56 €, tenint en compte que alguns d’ells iniciaren la seua
tramitació abans d’enguany.

El pressupost de la neteja i manteniment dels solars i parcel·les municipals per a 2020 és
d’1.198.835,42 €.

2) ¿Cuál es el número de solares limpiados? ¿Cuál es el número de solares vallados?

La quantitat de solars de propietat privada netejats per la mateixa propietat o per
l’Ajuntament per execució subsidiària, ha sigut de 124, dels quals 16 s’han tancat, total o
parcialment, tenint en compte que alguns d’ells iniciaren la seua tramitació abans d’enguany.
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El nombre total de solars i terrenys de titularitat pública o que sent de titularitat privada,
estan oberts i tenen aprofitament públic com aparcaments i zones pendents d’urbanitzar per ser
dotacions públiques futures es de 750 zones d’una superfície mitjana de 2.250 metres quadrats.
Estes zones no es tanquen normalment amb cap tipus de cercat.

3) ¿Cuántos expedientes se han tramitado?

Des del servici de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai Públic durant
l’any 2020 s’han iniciat fins a dia de hui, 202 expedients de neteja de solars, dels quals 97 ja
estan resolts tècnicament (netejats per la propietat o subsidiàriament per l’Ajuntament) i 105
estan encara tramitant-se.

4) ¿Cuántos trabajos de vallado y limpieza de solares están pendientes de realizar? Indique
su ubicación y la previsión de finalización de los trabajos en cada uno de ellos.

En el servici de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai Públic, a l’any
2020, estan tramitant-se actualment 105 expedients per a aconseguir la neteja per part de la
propietat. Estos expedients estan en diferents fases de tramitació. Aportem un llistat amb la
ubicació dels expedients (annex I).

No es pot estimar un termini de finalització dels treballs perquè la tramitació de cada
expedient és diferent i l’objectiu principal és aconseguir la neteja dels solars per part de la
propietat dels mateixos, tal com marca l’Ordenança.

ANNEX I – Llistat amb la ubicació dels expedients.
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##ANEXO-1744667##

ANNEX - Llistat amb la ubicació dels expedients dels solar privats tramitats al 

Servici de Gestió Sostenible de residus urbans i neteja de l’espai públic 

 

 
EXPEDIENT DTE. MUNICIPAL CARRER 

02801.2020.000047 POBLATS DEL SUD C/ MINIATURISTE CRESPÍ, 3 

02801.2020.000051 EXTRAMURS C/ GUILLEM DE CASTRO, 83 

02801.2020.000074 JESUS C/ MONCAIO 4-12, 4 

02801.2020.000075 JESUS C/ SANT VICENT MÀRTIR, 257 

02801.2020.000089 POBLATS DEL SUD ENTD ALQUERIA NOVA POLÍGON 112 Nº PARCEL·LA 152 

02801.2020.000091 POBLATS DEL SUD ENTD ALQUERIA NOVA POLÍGON 112 PARCEL·LA 94 

02801.2020.000092 POBLATS DEL SUD ENTD ALQUERIA NOVA POLIGON 112-PARCEL·LA 213 

02801.2020.000312 BENIMACLET C/ LLIRI BLAU (DEVESA), 6 

02801.2020.000365 POBLATS DE 

L'OEST 

POLÍGON 8 PARCEL·LA 88 LA NORIA. 

02801.2020.000366 POBLATS DE 

L'OEST 

POLÍGON 8 PARCEL·LA 92 LA NORIA 

02801.2020.000456 LA SAIDIA C/ MARE TERESA JORNET, 4 

02801.2020.000457 LA SAIDIA C/ MARE TERESA JORNET, 8 

02801.2020.000459 LA SAIDIA C/ MARE TERESA JORNET, 6 

02801.2020.000577 CIUTAT VELLA C/ SANT RAMON, 8 

02801.2020.000604 EL PLA DEL REAL AV PORT, 26 

02801.2020.000606 PATRAIX C/ AIORA, 6 

02801.2020.000665 L'OLIVERETA CIUTAT DE MISLATA 10 SENDA SANT MIQUEL DE 

SOTERNES, 26 Y 30 

02801.2020.000666 POBLATS DE 

L'OEST 

POLÍGON 8 PARCEL·LA 47 (BENIMAMET) 

02801.2020.000793 CIUTAT VELLA C/ MORELLA, 11 

02801.2020.000794 CIUTAT VELLA C/ PINTOR DOMINGO, 2 

02801.2020.000799 BENIMACLET CAMI. FONTS (JUNT. CAMP FÚTBOL BENIMACLET) 

02801.2020.000842 LA SAIDIA C/ MATEU ESCRIVÀ 3-5 

02801.2020.000843 LA SAIDIA C/ MATEU ESCRIVÀ, 7 

02801.2020.000844 LA SAIDIA C/ MATEU ESCRIVÀ, 9 

02801.2020.000847 L'EIXAMPLE C/ BUENOS AIRES, 18 

02801.2020.000849 JESUS C/ MOSSÉN FEBRER 17-21 

02801.2020.000852 JESUS C/ MOSSÉN FEBRER, 33 

02801.2020.000861 EL PLA DEL REAL C/ SERRANO FLORES, 8 

02801.2020.000883 POBLATS 

MARITIMS 

C/ PROGRÉS, 20 

02801.2020.000888 JESUS C/ SANT VICENT MÀRTIR, 237 

02801.2020.000903 POBLATS DEL SUD CAMI. ALABAU, 53 

02801.2020.000906 EXTRAMURS C/ SANT VICENT MÀRTIR, 143 

02801.2020.000935 CAMINS AL GRAU C/ GUILLEM D´ANGLESOLA, 26, 28 

02801.2020.000936 JESUS PL. SANT DOMÉNEC DE GUZMÀN, 18 

02801.2020.000941 POBLATS DEL SUD C/ EDUARD DATO, 6 

02801.2020.000942 POBLATS DEL SUD C/ JOSEP PASTOR MORENO (PRESIDENT TRIBUNAL 

AIGÜES), 2 

02801.2020.000944 POBLATS DEL SUD CAMÍ SABONER, 15 

02801.2020.000948 POBLATS 

MARITIMS 

C/ ARQUITECTE ALFARO, 47 

02801.2020.000966 POBLATS 

MARITIMS 

C/ VIDAL DE CANELLES, 6 

02801.2020.000975 POBLATS DEL SUD CAMÍ NOU PICANYA, 53 

02801.2020.001015 POBLATS DE POLÍGON 8 PARCEL·LA 175 (EL SECANET) 
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L'OEST 

02801.2020.001016 POBLATS DE 

L'OEST 

AV ESTACIÓ, 53 

02801.2020.001050 POBLATS DEL 

NORD 

C/ LLOMETES, 1 

02801.2020.001066 POBLATS 

MARITIMS 

C/ ANTONI PONZ, 31 

02801.2020.001073 RASCANYA AV CONSTITUCIÓ, 235 

02801.2020.001074 POBLATS DEL SUD C/ GIMÉNEZ I COSTA, 16 

02801.2020.001082 POBLATS DEL SUD CAMÍ MONTANYARS, TRAS. 63 

02801.2020.001091 POBLATS DEL 

NORD 

C/ REVEREND JOSEP VALERO, 39 

02801.2020.001099 RASCANYA C/ TAVERNES BLANQUES, 2 

02801.2020.001100 RASCANYA C/ TAVERNES BLANQUES, 3 

02801.2020.001105 QUATRE 

CARRERES 

C/ JOAN RAMÓN JIMÉNEZ, JUNT. 91 

02801.2020.001146 QUATRE 

CARRERES 

CAMÍ DEL SALINAR POLÍGON 132 PARCEL·LA 8 

02801.2020.001156 LA SAIDIA C/ SAGUNT, 61 

02801.2020.001203 POBLATS DEL 

NORD 

C/ L'ELIANA, POSTERIOR 1-7 

02801.2020.001230 L'OLIVERETA C/ LLUÍS LAMARCA, 17 

02801.2020.001232 POBLATS DEL SUD C/ SANT SALVADOR, 29 

02801.2020.001234 CIUTAT VELLA C/ SALVADOR GINER, 3 

02801.2020.001260 POBLATS DEL 

NORD 

C/ ELIANA, POSTERIOR 9-17 

02801.2020.001263 CAMINS AL GRAU C/ MARÍ ALBESA, 44 

02801.2020.001298 POBLATS DEL 

NORD 

C/ PEDRERA, 38 

02801.2020.001307 L'EIXAMPLE C/ CADIS, 74 

02801.2020.001331 POBLATS DEL SUD C/ MESSANA, 16 

02801.2020.001332 POBLATS DEL SUD ENTD. CASA DEL MORENO, 1 

02801.2020.001333 POBLATS DEL SUD AV GAVINES, 107 

02801.2020.001334 POBLATS DEL SUD C/ BITÀCORA, JTO. 7 

02801.2020.001335 POBLATS DEL SUD AV. GAVINES, 285 

02801.2020.001340 POBLATS DEL SUD C/ EP EDUARD DATO (PARAL·LELA), 2 

02801.2020.001349 LA SAIDIA C/ SAGUNT, 175 

02801.2020.001358 POBLATS 

MARITIMS 

C/ VIDAL DE CANELLES, 35 

02801.2020.001424 RASCANYA C/ JACOMART, 60 

02801.2020.001448 CIUTAT VELLA C/ VIANA, 12 

02801.2020.001464 POBLATS DEL SUD CAMÍ DEL TREMOLAR, JUNT 27 

02801.2020.001500 RASCANYA C/ EMILI BARÓ, 71 

02801.2020.001501 RASCANYA C/ GABRIEL BERNAT CODOMINA (METGE), 2 

02801.2020.001510 QUATRE 

CARRERES 

C/ RETOR, 19 

02801.2020.001533 RASCANYA AV. GERMANS MACHADO, 3 Y 5 

02801.2020.001536 L'EIXAMPLE AV. PERIS I VALERO, 19,  

02801.2020.001537 L'EIXAMPLE C/ GIBRALTAR, 15, 19 

02801.2020.001538 EXTRAMURS C/ LITERAT GABRIEL MIRÓ, 11, 13 

02801.2020.001549 JESUS PL ESCULTOR FRECHINA, 5 

02801.2020.001550 PATRAIX CAMÍ NOU DE PICANYA, JTO. 41 

02801.2020.001551 POBLATS 

MARITIMS 

C/ ERNEST ANASTASIO, 7 

02801.2020.001568 QUATRE 

CARRERES 

AV. ANTONI FERRANDIS POLÍGON 152 PARCEL·LA 334 

02801.2020.001569 QUATRE 

CARRERES 

AV. ANTONI FERRANDIS POLÍGON 152 PARCEL·LES 16 Y 

17 
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02801.2020.001570 QUATRE 

CARRERES 

AV. ANTONI FERRANDIS POLÍGON 152 PARCEL·LA 121 

02801.2020.001571 QUATRE 

CARRERES 

AV. ANTONI FERRANDIS POLÍGON 152 PARCEL·LA 18 

02801.2020.001593 CIUTAT VELLA C/ SANT MIQUEL, 24 

02801.2020.001594 CIUTAT VELLA C/ DALT, 15 

02801.2020.001595 CIUTAT VELLA C/ DALT, 13 

02801.2020.001600 L'EIXAMPLE C/ MESTRE AGUILAR, 4 

02801.2020.001608 LA SAIDIA AV DOCTOR PESET ALEIXANDRE, 17 

02801.2020.001609 LA SAIDIA C/ ARQUITECTE ALMENAR, 7 

02801.2020.001632 QUATRE 

CARRERES 

C/ VICENT MARCO MIRANDA, 1 (CASA DEL COIXO) 1 

02801.2020.001633 QUATRE 

CARRERES 

C/ VICENT MARCO MIRANDA, 1 (CASA DEL COIXO) 2 

02801.2020.001635 QUATRE 

CARRERES 

C/ VICENT MARCO MIRANDA, 1 (CASA DEL COIXO) 3 

02801.2020.001636 QUATRE 

CARRERES 

C/ VICENT MARCO MIRANDA, 1 (CASA DEL COIXO) 4 

02801.2020.001637 QUATRE 

CARRERES 

C/ VICENT MARCO MIRANDA, 1 (CASA DEL COIXO) 5 

02801.2020.001638 QUATRE 

CARRERES 

C/ VICENT MARCO MIRANDA, 1 (CASA DEL COIXO) 6 

02801.2020.001651 QUATRE 

CARRERES 

C/ JULIO ROMERO MOCHOLÍ, 14 

02801.2020.001652 QUATRE 

CARRERES 

C/ JULIO ROMERO MOCHOLÍ, 21, 23 

02801.2020.001667 POBLATS 

MARITIMS 

C/ RIU SIL, 9 

02801.2020.001668 POBLATS 

MARITIMS 

C/ VICENT BRULL, 55 

02801.2020.001669 POBLATS 

MARITIMS 

C/ VICENT BRULL, 57 

02801.2020.001670 QUATRE 

CARRERES 

AV. JESÚS MORANTE BORRÁS, 216-218 

02801.2020.001675 POBLATS DEL 

NORD 

C/ ROCAFORT, 22 
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33 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000309-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
les "Mesures enfront de fenòmens de tempestes i gota freda".

PREGUNTA

"- ¿Cuáles han sido las inversiones ejecutadas y actuaciones durante 2020 para la
prevención y minimización de los efectos de las tormentas y la gota fría en el litoral de la ciudad
de València?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"Por lo que respecta a las competencias del Servicio de Playas se han realizado todos los
trabajos preventivos: tabicado de postas, retirada de las pasarelas de nuestra competencia y
reforzamiento del balizamiento del canal de nado."

RESPOSTA

Sra. Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- Dentro del programa de manteniemiento preventivo que lleva a cabo la contrata de
saneamiento municipal se están realizando constantemente labores para el buen funcionamiento
de la red (colectores e imbornales) y las instalaciones electromecánicas (bombeos y depósitos)
que garantizan la minimización de los efectos de las tormentas y la gota fría."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"- ¿Cuáles han sido las inversiones ejecutadas y actuaciones durante 2020 para la
prevención y minimización de los efectos de las tormentas y la gota fría en el litoral de la ciudad
de València?

El servici Devesa Albufera, en l’àmbit de les seues competències, ha invertit durant 2020
en la reposició dels tancaments de protecció del sistema dunar de primera línia recol·locant
estaques, cordes, cartells i passarel·les.

En relació amb l'Albufera s'ha actuat mantenint obertes les desembocadures de la Gola del
Pujol i de la Gola del Perellonet.

Estes actuacions han suposat un total de 7.283,84 euros, incloent tant hores de màquines i
camió com de subministrament de material."
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34 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000309-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
la "Recollida i destí de la palla de l'arròs".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1) ¿Qué actuaciones e iniciativas tienen previsto para evitar la quema de la paja del arroz?

2) ¿Cuántos kilos de paja del arroz ha recogido el Ayuntamiento y qué destino se le ha
dado?

3) ¿Cómo está siendo la ejecución de los proyectos Life y AGRO-LAB sobre paja de
arroz? Indique las líneas generales, el nivel de ejecución y conclusiones.

4) ¿Cómo se va a informar a los agricultores arroceros del término municipal de Valencia
de las medidas adoptadas sobre la recogida de la paja del arroz?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Agricultura, Alimentació Sostenible i Horta

"1) Quines actuacions i iniciatives tenen previst per a evitar la crema de la palla de l'arròs?

La crema de la palla de l’arrós es competencia de la Conselleria d’Agricultura. El Consell
Agrari ha habilitat un contracte bianual per a la recollida de la palla. Enguany, seguint el Pla de
Gestió de Residus de l'Arròs, s'ha arreplegada en la zona A, és a dir, les zones arrosseres del
Canal del Túria, Racó de l’Olla, Alcatí i Pomero.

 2) Quants quilos de palla de l'arròs ha recollit l'Ajuntament i quin destí se li ha donat?

El Consell Agrari ha arreplegat 1.463 bales de palla d'arròs el que representa
aproximadament, 438.900 quilos de palla d'arròs.

La destinació ha sigut principalment, ramaders del País Valencià i agricultors ecològics
reservant una xicoteta quantitat per a possibles projectes que es puguen duu a terme des del
Consell Agrari o la Regidoria d’Agricultura.

3) Com està sent l'execució dels projectes Life i AGRO-LAB sobre palla d'arròs? Indique
les línies generals, el nivell d'execució i conclusions.

El projecte Life Low Carbon Feed ja ha conclòs. Si vol informació detallada sobre les
conclusions del projecte indiqueu-nos a quina adreça-e podem enviar-li-les. (tota la informació
del projecte és d'accés universal en el següent enllaç: https://lifelowcarbonfeed.com/)
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El projecte Agro-Lab (Depenent de Las Naves) va incubar, fa dos anys, un projecte sobre
la utilització de palla d’arròs com a substrat per a la reproducció de fongs medicinals i mengívols
però pel que sabem la incubació ja va concloure. Pel que sabem la iniciativa empresarial lligada a
este projecte (Micologic) continua el seu treball.

4) Com s'informarà els agricultors arrossers del terme municipal de València de les
mesures adoptades sobre la recollida de la palla de l'arròs?

Contactant amb els representants arrossers de les diferents zones de la ciutat per a
coordinar la manera de sega i la recollida de la palla."

35 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000309-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relativas a
les "Aigües pluvials a la ciutat de València".

PREGUNTA

"Preguntas sobre los alivios de aguas pluviales en la ciudad de València:

1) ¿Enumere cuántas zonas de alivios de aguas pluviales tiene detectadas actualmente la
delegación de Ciclo Integral del Agua? Enumérelas e indiquen las coordenadas geográficas de
cada una de ellas.

2) ¿Qué medidas de control medioambiental tiene instaladas en esos puntos? ¿Qué
inversiones se han realizado desde octubre de 2019 para encauzar debidamente esos alivios?"

RESPOSTA

Sra. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- Ver tabla adjunta
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##ANEXO-1744671##
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2.- En los puntos de alivio se han instalado detectores de alivios los cuales envían mensajes
vía SMS y a la app de monitorización, dando avisos de vertido, o no, en época de lluvia.

Se tiene en licitación por valor de casi 1.000.000€, la redacción de los proyectos para el
control de seis aliviaderos de pluviales mediante depósitos de tormentas lo que permitirá una vez
construidos reducir 16 alivios de los 23 alivios actuales."

36 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000309-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives
als "Alleujaments en la EDAR de Pinedo d'octubre a novembre 2020".

PREGUNTA

"PREGUNTA

- Indique fechas, duración y metros cúbicos de los alivios que se hayan comunicado al
Ayuntamiento de València desde el EDAR Pinedo del 20 de octubre hasta el 19 de noviembre de
2020."

RESPOSTA

Sra. Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"Consultados antecedentes obrantes en el servicio, desde fecha 20 de octubre 2020 y hasta
fecha 9 de noviembre 2020, no se han producido alivios de la EDAR metropolitana de Pinedo,
según la información que nos remite la EPSAR cada vez que se produce un alivio."

37 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000309-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
la "Instal·lació de reixetes anti-embossos en embornals".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1) ¿Cuántas rejillas anti-atascos hay instaladas actualmente en los imbornales de València?

2) ¿Qué inversión ha supuesto durante este año la instalación de dichas rejillas?

3) ¿Qué planificación de instalación hay para los próximos años?"

RESPOSTA

Sra. Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua
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"1.- 72.524 aprox.

2.- Todos los imbornales de València disponían de rejillas para evitar la entrada de sólidos
gruesos y los correspondientes atascos. Se realizan trabajos de conservación para reponer los
elementos deteriorados.

3.- Se prevé proseguir empleando las citadas rejillas tanto para mantenimiento de
existentes como en los nuevos imbornales que pudieran instalarse."

38 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000309-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
les "Rutes i Itineraris al Parc Natural de l'Albufera".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1) ¿Cuántas rutas e itinerarios hay señalizados en el Parque Natural de la Albufera?

2) ¿Cuántos kilómetros engloban esos itinerarios?

3) ¿Qué medidas de señalización e infraestructuras tienen?

4) ¿Se ha valorado ampliar esos itinerarios? En caso afirmativo indique las opciones que se
están valorando.

5) ¿Cuál ha sido la inversión durante los últimos 5 años en la señalización y localización de
los itinerarios existentes? ¿Cuánta en la construcción de nuevos itinerarios?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"1) ¿Cuántas rutas e itinerarios hay señalizados en el Parque Natural de la Albufera?

A la Devesa (al Parc Natural hi ha més però no són de competència municipal) existeixen 6
itineraris senyalitzats.

2) ¿Cuántos kilómetros engloban esos itinerarios?

8,4 Km.

3) ¿Qué medidas de señalización e infraestructuras tienen?
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Cadascuna de les parades de cada itineraris té un panell en el qual es descriu el contingut
de la mateixa, juntament amb imatges. Estos continguts es poden descarregar del web municipal 
http://albufera.valencia.es

4) ¿Se ha valorado ampliar esos itinerarios? En caso afirmativo indique las opciones que se
están valorando.

Actualment s'està redactant un projecte que consisteix en fer accessible per a tot tipus de
persones, els 4 itineraris de Devesa nord: lúdic per la platja, el paisatgístic, l'històric del Saler i el
dels sentits. Al bosc de la Devesa hi ha suficients itineraris per disfrutar de tota la seua
biodiversitat, no seria adequat crear més itineraris en tractar-se d’un espai protegit i per tant,
sensible a la pressió humana.

5) ¿Cuál ha sido la inversión durante los últimos 5 años en la señalización y localización de
los itinerarios existentes? ¿Cuánta en la construcción de nuevos itinerarios?

A part de la despesa diària en el manteniment dels panells, consistent en la neteja de
grafitis, reparacions de l'estructura i substitució dels vinils deteriorats, durant els últims anys s'ha
invertit en les següents actuacions amb un cost total de 453.875,93 €:

- 2017, substitució de tots els panells de tots els itineraris (excepte el de Pujol), per
actualitzar continguts, imatges i afegir la informació en valencià.

- 2018, panell informatiu de suport a la parada 1 de l’itinerari gola del Pujol accessible
(panell història dels anells del tronc).

- 2018-2019, execució del projecte d'adaptació a l'accessibilitat de l'itinerari històric de la
gola del Pujol."

39 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000312-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relativas al
"EDAR del Perellonet".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1) ¿Desde cuándo tiene Ciclo Integral del Agua detectado un problema de capacidad del
depósito de almacenamiento de fangos de el EDAR Perellonet?

2) ¿Qué controles medioambientales se realizan en el EDAR Perellonet?

3) ¿Se realizan controles específicos en el depósito de almacenamiento de fangos?

4) ¿Se han detectado vertidos del lixiviado en el subsuelo de el EDAR Perellonet? Indique
fechas, a que organismos se han informado y las medidas tomadas en cada caso.".
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RESPOSTA

Sra.Valia, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.-  Se propuso a EPSAR la ejecución de distintos proyectos entre los que figura el
espesador de fangos, habiendo aprobado EPSAR definitivamente este proyecto en agosto del
2018, y dotado económicamente en 2019, por lo que su ejecución se está llevando a cabo
actualmente.

2.-  Los establecidos en la normativa vigente, analíticas de las aguas y   vertido final al
medio receptor.

3.-  Por la empresa explotadora (concesionaria municipal) mensualmente se comprueban
solidos de fangos, volátiles y fijos. Por EPSAR 2 analíticas /mes y por CHJ cuatro analíticas
anuales.

4.- No se ha detectado a fecha actual ningún vertido. El sobrante se recircula."

40. (E 1) RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000109-00 PROPOSTA NÚM.: 22
ASSUMPTE:
Moció urgent que presenta la Sra. Mª. José Catalá Verdet i el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez,
del Grup Municipal Popular, relativa al "Reforç de neteja a Montolivet".

RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA

Se sotmet a votació ratificar la urgència de la inclusió del punt en l'ordre del dia, de
conformitat amb l'article 83 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les
Entitats Locals, i s'aprova per unanimitat dels Grups Municipals.

MOCIÓ

"El barrio de Monteolivete muestra, en la actualidad, una imagen descuidada que en
opinión de este grupo municipal no debería mostrar ningún barrio de Valencia.

Las quejas vecinales se han incrementado en los últimos meses debido al estado de
suciedad de las calles y jardines de la zona, especialmente en el jardín situado en la plaza Dr.
Torrens.

Desde el grupo popular consideramos que urge una actuación coordinada desde los
servicios municipales competentes al objeto de reforzar la limpieza tanto de las vías urbanas
como de las zonas verdes que comprende este barrio, en el distrito de Quatre Carreres.

Por ello, el Concejal que suscribe formula la siguiente

PROPUESTAS DE ACUERDO
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1.- Que por parte de la delegación de Gestión de Residuos se refuerce la limpieza en todo
el barrio.

2.- Que por parte de la delegación de Jardinería Sostenible se refuerce la limpieza y cuidad
de las zonas verdes situadas en el barrio de Monteolivete, especialmente en el jardín situado en la
plaza Dr. Torrens."
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DEBAT

El Sr. Mundina defensa la urgència de la presentació de la moció a la vista de l'estat que
presenten algunes zones enjardinades del barri.

El Sr. President assenyala que està a favor de la urgència de la seua inclusió en l'ordre del
dia però si presenten amb tan poc termini no els donen opció a demanar informe al servei per a
poder contestar bé. Però com hi ha fotos que testifiquen la falta de neteja del jardí contesta que
l'enviaran al Servici de Jardineria Sostenible perquè s'ocupen i vegen què ocorre. Sobre el reforç
de la neteja en el barri contesta que no es pot pronunciar perquè no té notícies de fallades en els
treballs. Afig que pot proposar com a alternativa en aquest punt que s'estudie si resulta necessari
reforçar.

El Sr. Mundina assenyala que estan d'acord.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. President, resulta aprovada per
unanimitat.

ACORD

"1.- Que por parte de la delegación de Gestión de Sostenible de Residuos Urbanos y
Limpieza del Espacio Público se estudie la necesidad de refuerzo de la limpieza en todo el barrio.
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2.- Que por parte de la delegación de Jardinería Sostenible y Renaturalización de la Ciudad
se refuerce la limpieza y el cuidado de las zonas verdes situadas en el barrio de Monteolivete,
especialmente en el jardín situado en la plaza Dr. Torrens."

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les dotze hores i vint minuts,
de la qual s'estén la present acta que signa amb mi el president i que certifique com a secretari.


